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00:00:00.089 --> 00:00:01.170 

Dzień dobry. 

 

00:00:01.210 --> 00:00:03.251 

- Zastępcę burmistrza, Pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:00:03.291 --> 00:00:04.372 

Dzień dobry. 

 

00:00:04.432 --> 00:00:06.633 

Zastępcę burmistrza, Pana Marcina Górnego. 

 

00:00:06.653 --> 00:00:11.075 

- Dzień dobry. 

 

00:00:11.095 --> 00:00:13.757 

- Skarbnika gminy Sulechów, Pana Marcina Fafułę. 

 

00:00:13.817 --> 00:00:15.058 

- Dzień dobry. 

 

00:00:15.098 --> 00:00:17.679 

- Witam sołtysów sołectw gminy Sulechów. 

 

00:00:18.180 --> 00:00:20.361 

Witam kierowników wydziałów urzędu miejskiego, 

 

00:00:20.421 --> 00:00:25.003 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:00:25.044 --> 00:00:27.785 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:00:27.825 --> 00:00:29.046 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:00:30.376 --> 00:00:31.876 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

00:00:31.916 --> 00:00:33.717 

że sesja jest transmitowana, nagrywana 

 

00:00:33.777 --> 00:00:41.158 

i publikowana. A przy braku kworum? 

 

00:00:41.198 --> 00:00:42.718 

Mamy klikać czy nie? 

 

00:00:42.738 --> 00:00:57.944 

Mamy klikać czy... Masz telefon. Dobra. 

 

00:00:57.964 --> 00:01:00.165 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:01:00.205 --> 00:01:03.746 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:01:03.766 --> 00:01:08.807 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest... 

 

00:01:08.847 --> 00:01:10.047 

18 radnych. W związku z tym stwierdzam, 

 

00:01:10.067 --> 00:01:13.528 

że obrady X sesji IX kadencji Rady Miejskiej w 

Sulechowie są 

 

00:01:13.588 --> 00:01:16.628 

prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

00:01:16.648 --> 00:01:18.369 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:01:18.389 --> 00:01:19.829 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

00:01:19.909 --> 00:01:23.350 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z 

Państwa radnych lub Pan 

 

00:01:23.390 --> 00:01:24.970 

burmistrz zgłaszają jakieś propozycje? 

 

00:01:25.939 --> 00:01:29.061 

I tutaj mamy propozycję zmian... 

 

00:01:29.081 --> 00:01:30.422 

Może najpierw, Panie burmistrzu, ja, 

 

00:01:30.462 --> 00:01:34.664 

bo mamy taką numerację ułożoną, żeby było po 

kolei. 

 

00:01:34.704 --> 00:01:37.686 

Chciałbym do porządku obrad zgłosić cztery druki. 

 

00:01:39.587 --> 00:01:43.770 

Druk nr 921. 

 

00:01:43.770 --> 00:01:48.793 
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Uchwała nr 921 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie burmistrza 

 

00:01:48.853 --> 00:01:51.174 

Sulechowa. To jest uchwała z Komisji Skarg, 

 

00:01:51.194 --> 00:01:53.802 

Wniosków i Petycji. 

 

00:01:53.842 --> 00:01:57.684 

Uchwała nr 922 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie burmistrza 

 

00:01:57.744 --> 00:02:01.886 

Sulechowa. To jest druga uchwała. 

 

00:02:01.966 --> 00:02:06.688 

Uchwała nr 923 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:02:06.728 --> 00:02:12.070 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi z dnia 5 listopada 

 

00:02:12.270 --> 00:02:15.331 

2024 roku wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

00:02:15.431 --> 00:02:22.833 

I uchwała 924 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:02:22.893 --> 00:02:26.617 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi z dnia 5 listopada 

 

00:02:27.117 --> 00:02:29.800 

2024 wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

00:02:29.840 --> 00:02:35.945 

Czyli mamy cztery uchwały i zgłosimy je w punkcie 

oczywiście siódmym 

 

00:02:35.965 --> 00:02:38.448 

w kolejności tak, jak powinno być, 

 

00:02:38.508 --> 00:02:46.666 

czyli od 16... 16, 17, 18 i 19, tak? W tym miejscu 

zgłaszam... 

 

00:02:46.861 --> 00:02:52.263 

- Panie przewodniczący, przepraszam. 

- Tak, Panie Sebastianie? 

 

00:02:52.283 --> 00:02:55.107 

- Panie przewodniczący, jeszcze druk 926 - on chyba 

też nie był odczytany. 

 

00:02:55.107 --> 00:02:58.107 

- Ale to pan wójt zgłasza. 

- Okej, dobrze. 

 

00:02:58.227 --> 00:03:02.288 

- Bardzo proszę, Panie burmistrzu. 

 

00:03:04.912 --> 00:03:06.053 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:03:06.093 --> 00:03:09.415 

szanowni Państwo, ja proszę o wprowadzenie 

dodatkowo do porządku 

 

00:03:09.435 --> 00:03:10.996 

dwóch projektów uchwał. 

 

00:03:11.196 --> 00:03:13.697 

Sygnalizowaliśmy Państwu, że jeśli będzie, 

 

00:03:13.717 --> 00:03:15.799 

że tak powiem, odpowiedź z drugiej strony, 

 

00:03:15.859 --> 00:03:17.700 

to znaczy od Uniwersytetu Zielonogórskiego, 

 

00:03:17.760 --> 00:03:21.142 

co do wyceny obiektów w Kalsku, to taką uchwałę 

wprowadzimy. 

 

00:03:21.722 --> 00:03:25.226 

I w związku z tym jeden z tych zgłoszonych 

projektów to właśnie ten 

 

00:03:25.286 --> 00:03:28.690 

projekt, a drugi to jest temat, który wraca, 

 

00:03:28.710 --> 00:03:31.553 

ale ze względu na upływ czasu jest potrzebne 

podjęcie raz jeszcze 

 

00:03:31.573 --> 00:03:35.297 

uchwały w związku z aktualizacją wyceny. 

 

00:03:35.377 --> 00:03:39.841 

To jest uchwała dotycząca nieruchomości używanej 

przez klub 

 

00:03:39.861 --> 00:03:41.924 
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sportowy... 

 

00:03:42.004 --> 00:03:43.505 

W cudzysłowie 'karate', tak?. 

 

00:03:43.545 --> 00:03:48.712 

A więc druk 926 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości 

 

00:03:48.752 --> 00:03:52.797 

w trybie bezprzetargowym oraz udzielenia bonifikat 

od ceny sprzedaży 

 

00:03:52.817 --> 00:03:58.043 

nieruchomości i druk 927 w sprawie odpłatnego 

nabycia nieruchomości 

 

00:03:58.083 --> 00:04:01.527 

dla gminnego zasobu nieruchomości gminy 

Sulechów. 

 

00:04:02.729 --> 00:04:05.231 

Proszę o wprowadzenie tych dwóch druków. 

 

00:04:05.271 --> 00:04:07.153 

Od razu pozwolę sobie powiedzieć, Panie 

przewodniczący, 

 

00:04:07.213 --> 00:04:12.257 

że w ramach autopoprawek na pewno zgłosimy 

poprawki do druku uchwały 

 

00:04:12.277 --> 00:04:14.159 

budżetowej. 

 

00:04:14.199 --> 00:04:21.345 

Też mamy dodatkowo kolejne zadania. Dziękuję. 

 

00:04:22.498 --> 00:04:24.380 

- Dziękuję. Ja te uchwały mam przed sobą, 

 

00:04:24.440 --> 00:04:27.624 

to może tylko dopowiadając o sprzedaży 

nieruchomości, 

 

00:04:27.684 --> 00:04:29.306 

to rozmawialiśmy już wcześniej. 

 

00:04:29.366 --> 00:04:31.529 

Wiedzieliśmy, że jak tylko kwotę poznamy dokładną, 

 

00:04:31.569 --> 00:04:35.013 

to taka uchwała się pojawi, żeby tej sesji 

nadzwyczajnej nie było 

 

00:04:35.093 --> 00:04:36.174 

potrzeby. 

 

00:04:37.743 --> 00:04:40.025 

Natomiast nabycie nieruchomości to jest temat, 

 

00:04:40.085 --> 00:04:41.306 

który z poprzedniej kadencji... 

 

00:04:41.346 --> 00:04:43.728 

Może tym nowym radnym warto powiedzieć. 

 

00:04:43.788 --> 00:04:46.851 

To jest coś, co się już ciągnie i gdzieś tam decyzja w 

tym zakresie 

 

00:04:46.871 --> 00:04:53.938 

już wcześniej zapadła i teraz jest po prostu tylko 

jakby kolejny etap. 

 

00:04:54.018 --> 00:04:59.403 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zadać pytanie 

do prowadzonych 

 

00:04:59.443 --> 00:05:02.513 

zmian? 926 i 927. 

 

00:05:02.513 --> 00:05:05.754 

Panie Bartku, bo jeszcze tych druków... 

 

00:05:05.774 --> 00:05:17.098 

Jednego nie mamy jeszcze tutaj, nie? 

 

00:05:18.638 --> 00:05:21.979 

Zatem przechodzimy do głosowania zmian w 

porządku obrad. 

 

00:05:22.019 --> 00:05:26.261 

Na początek druk nr 921 - rozpatrzenie skargi. 

 

00:05:26.281 --> 00:05:33.148 

Wprowadzamy ten druk w punkcie 7... 

 

00:05:33.148 --> 00:05:36.371 

7.16, tak? 

 

00:05:36.431 --> 00:05:40.054 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 
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00:05:46.378 --> 00:05:48.420 

W punkcie 7... 

 

00:05:48.480 --> 00:05:49.561 

Nie głosujemy, tak? 

 

00:05:58.186 --> 00:06:00.828 

Dobrze. Dobra, bardzo proszę Państwa radnych o 

potwierdzenie kworum, 

 

00:06:00.868 --> 00:06:02.249 

bo nie ma wszystkich potwierdzonych. 

 

00:06:02.309 --> 00:06:08.674 

Mamy ilu radnych? 

 

00:06:08.955 --> 00:06:11.036 

18 radnych, tak? 

 

00:06:11.076 --> 00:06:23.666 

Tyle samo, co było. Dobra. 

 

00:06:23.706 --> 00:06:25.206 

Głosowanie. 

 

00:06:25.246 --> 00:06:28.328 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:06:28.348 --> 00:06:30.369 

Wprowadzenie w punkcie 7 podpunkt 16, 

 

00:06:30.389 --> 00:06:35.192 

druk nr 921. 

 

00:06:35.192 --> 00:06:36.372 

Za 18 radnych. 

 

00:06:36.412 --> 00:06:38.153 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obraz została 

przyjęta 

 

00:06:38.173 --> 00:06:39.414 

jednogłośnie. 

 

00:06:39.474 --> 00:06:43.757 

Kolejna zmiana - druk nr 922 w następnej kolejności, 

 

00:06:43.817 --> 00:06:46.078 

czyli 6 podpunkt 17... 

 

00:06:46.118 --> 00:06:47.238 

7 podpunkt 17. 

 

00:06:47.279 --> 00:06:49.820 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:06:53.917 --> 00:06:58.618 

Druk 922 wprowadzamy do porządku obrad. 

 

00:06:58.678 --> 00:07:00.139 

Za 18 radnych. 

 

00:07:00.179 --> 00:07:02.419 

Stwierdzam, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:07:02.459 --> 00:07:08.421 

Kolejny podpunkt - wprowadzenie do porządku 

obrad druku nr 923: 

 

00:07:08.421 --> 00:07:10.661 

przekazanie skargi. 

 

00:07:10.701 --> 00:07:13.342 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:07:13.602 --> 00:07:18.043 

Punkt 7 podpunkt 18, druk nr 923 - wprowadzenie 

do porządku obrad. 

 

00:07:21.081 --> 00:07:22.602 

Za 18 radnych. 

 

00:07:22.642 --> 00:07:25.865 

Stwierdzam, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:07:25.945 --> 00:07:30.628 

Kolejna zmiana - wprowadzenie do porządku obrad 

druku nr 924. 

 

00:07:30.628 --> 00:07:33.630 

Również przekazanie skargi w punkcie 7 podpunkt 

19. 

 

00:07:33.650 --> 00:07:39.575 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:07:39.615 --> 00:07:41.036 

Za 18 radnych. 

 

00:07:41.076 --> 00:07:42.897 
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Stwierdzam, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:07:42.917 --> 00:07:46.300 

Przechodzimy do kolejnego głosowania zmiany 

porządku obrad - 

 

00:07:46.320 --> 00:07:55.196 

wprowadzenie do porządku obrad druku nr 926... 

926 w sprawie 

 

00:07:55.216 --> 00:07:58.219 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym 

 

00:07:58.239 --> 00:08:01.583 

oraz udzielenia bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości. 

 

00:08:01.663 --> 00:08:03.084 

Punkt 7 podpunkt 20. 

 

00:08:03.104 --> 00:08:07.849 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:08:07.929 --> 00:08:09.550 

Za 18 radnych. 

 

00:08:09.570 --> 00:08:11.993 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

00:08:12.113 --> 00:08:17.827 

I ostatnia zmiana - wprowadzenie do porządku 

obrad druku nr 927 

 

00:08:17.847 --> 00:08:20.870 

w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości do 

gminnego zasobu 

 

00:08:20.910 --> 00:08:22.812 

nieruchomości gminy Sulechów. 

 

00:08:22.852 --> 00:08:25.714 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:08:25.894 --> 00:08:28.897 

Wprowadzamy tę uchwałę w punkcie 7 podpunkt 

21. 

 

00:08:31.159 --> 00:08:32.701 

Za 18 radnych. 

 

00:08:32.761 --> 00:08:37.105 

Stwierdzam, że zmiana porządku obraz została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:08:37.145 --> 00:08:40.348 

Wyczerpaliśmy zmiany porządku obrad. 

 

00:08:40.388 --> 00:08:41.769 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:08:41.829 --> 00:08:45.515 

Punkt 3 - informacja przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:08:45.555 --> 00:08:47.717 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:08:47.777 --> 00:08:51.260 

I tutaj taką informację wczoraj Państwo 

otrzymaliście drogą mailową, 

 

00:08:51.300 --> 00:08:53.302 

więc ja jej odczytywać nie będę. 

 

00:08:53.442 --> 00:08:57.847 

Również została ona udostępniona elektronicznie 

naszym mieszkańcom. 

 

00:08:57.867 --> 00:09:00.569 

Więc jeżeli ktoś z Państwa radnych ma pytania do 

sprawozdania, 

 

00:09:00.589 --> 00:09:04.382 

to bardzo proszę. 

 

00:09:04.442 --> 00:09:06.063 

Jeżeli nie, to przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:09:06.123 --> 00:09:08.844 

Punkt 4 - informacje przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej 

 

00:09:08.864 --> 00:09:11.465 

w Sulechowie z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:09:11.525 --> 00:09:14.827 

I tu również Państwo mają załączony protokół z 

posiedzenia wspólnego, 
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00:09:14.867 --> 00:09:18.948 

które odbyło się 12 listopada 2024 roku. 

 

00:09:18.968 --> 00:09:23.690 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do tego 

protokołu? 

 

00:09:23.730 --> 00:09:25.771 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:09:25.831 --> 00:09:29.013 

Punkt 5 - informacja dotycząca realizacji zadań 

oświatowych w roku 

 

00:09:29.053 --> 00:09:32.799 

szkolnym 2023-2024. 

 

00:09:32.799 --> 00:09:36.202 

Ta informacja oczywiście była na posiedzeniu 

komisji 

 

00:09:36.262 --> 00:09:38.163 

omawiana, więc... 

 

00:09:38.203 --> 00:09:41.006 

Ale jeżeli ktoś z Państwa radnych ma pytania do tej 

informacji, 

 

00:09:41.046 --> 00:09:42.807 

to bardzo proszę. 

 

00:09:42.867 --> 00:09:45.369 

Nie widzę, zatem przechodzimy do punktu 6 - 

sprawozdanie 

 

00:09:45.409 --> 00:09:47.911 

z działalności burmistrza Sulechowa w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:09:47.931 --> 00:09:49.032 

Bardzo proszę, Panie burmistrzu. 

 

00:09:49.929 --> 00:09:51.109 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:09:51.169 --> 00:09:53.850 

szanowni Państwo, ja również przedłożyłem 

Państwu wcześniej 

 

00:09:53.890 --> 00:09:57.591 

sprawozdanie w formie pisemnej, natomiast 

zgodnie z pewną obietnicą, 

 

00:09:57.611 --> 00:10:02.073 

którą Państwu wcześniej składałem - pozwolicie, 

 

00:10:02.133 --> 00:10:06.394 

że podsumuję w tej chwili nasze działania w zakresie 

akcji 

 

00:10:06.414 --> 00:10:08.475 

przeciwpowodziowej. 

 

00:10:08.515 --> 00:10:10.636 

Sygnalizowałem, że uczynię to w listopadzie i 

właściwie jesteśmy 

 

00:10:10.676 --> 00:10:11.976 

gotowi, żeby to zrobić. 

 

00:10:12.436 --> 00:10:14.177 

Oczywiście nie będą to wszystkie informacje, 

 

00:10:14.277 --> 00:10:16.658 

bo tych byłoby bardzo dużo, natomiast... 

 

00:10:17.178 --> 00:10:21.300 

Szanowni Państwo, w dniu 12 września w związku z 

zaistniałą sytuacją 

 

00:10:21.340 --> 00:10:27.162 

na rzece Odrze rozpoczął się formalnie... 

 

00:10:27.202 --> 00:10:30.143 

rozpoczęło się formalnie podejmowanie działań 

przez Gminny Zespół 

 

00:10:30.183 --> 00:10:33.504 

Zarządzania Kryzysowego, którego w skład zostali 

powołani 

 

00:10:33.544 --> 00:10:37.546 

przedstawiciele Państwowej Ochotniczej Straży 

Pożarnej, 

 

00:10:37.586 --> 00:10:43.050 

Policji, SUPEKOM-u, OSIR-u, Wód Polskich oraz 

pracownicy urzędu 

 

00:10:43.090 --> 00:10:44.931 

miejskiego i podległych jednostek. 

 

00:10:44.951 --> 00:10:47.954 

W dniu 16 września odbyło się posiedzenie 

Gminnego Zespołu 
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00:10:47.994 --> 00:10:54.040 

Zarządzania Kryzysowego w poszerzonym składzie o 

sołtysów sołectw 

 

00:10:54.140 --> 00:10:57.043 

sześciu naszych nadodrzańskich miejscowości, 

 

00:10:57.063 --> 00:10:58.704 

tj. Leśnej Góry Górzykowa, Cigacic, 

 

00:10:58.744 --> 00:11:00.466 

Górek Małych, Pomorska oraz Brodów. 

 

00:11:01.290 --> 00:11:05.395 

W każdej z tych wymienionych miejscowości 

uzgodniliśmy, 

 

00:11:05.435 --> 00:11:10.121 

dyskutowaliśmy utworzenie punktów ładowania 

worków z piaskiem. 

 

00:11:10.161 --> 00:11:14.125 

Równocześnie te osoby były naszymi 

koordynatorami i pośrednikami 

 

00:11:14.166 --> 00:11:15.968 

w kontakcie z mieszkańcami. 

 

00:11:17.089 --> 00:11:20.691 

Działania były koordynowane przez dowódców 

odcinków powołanych przez 

 

00:11:20.731 --> 00:11:22.813 

Państwową Straż Pożarną. 

 

00:11:22.873 --> 00:11:26.556 

Odcinek bojowy nr 6 dowodzony był przez 

młodszego aspiranta Wojciecha 

 

00:11:26.596 --> 00:11:30.539 

Długaszaka i jego zastępcę młodszego aspiranta 

Macieja Wieczorka. 

 

00:11:30.599 --> 00:11:33.281 

Odcinek nr 2. 

 

00:11:33.281 --> 00:11:36.823 

Do dnia 18 września dowodzony był przez starszego 

kapitana Piotra 

 

00:11:36.883 --> 00:11:38.905 

Kowalskiego. 

 

00:11:38.945 --> 00:11:41.809 

Następnie młodszego aspiranta Krzysztofa Szweda 

oraz jego zastępcę 

 

00:11:41.829 --> 00:11:45.093 

młodszego aspiranta Piotra Wachowskiego. 

 

00:11:45.153 --> 00:11:48.437 

Ponadto gmina Sulechów podzielona została na 

mniejsze odcinki, 

 

00:11:48.477 --> 00:11:53.022 

za które odpowiedzialni byli strażacy z jednostek 

podległych gminie 

 

00:11:53.062 --> 00:11:59.811 

OSP. 18 września moim zarządzeniem powołaliśmy 

pogotowie 

 

00:11:59.851 --> 00:12:04.176 

przeciwpowodziowe na obszarze gminy Sulechów i 

w związku z jego 

 

00:12:04.216 --> 00:12:07.040 

wprowadzeniem przystąpiliśmy do realizacji zadań 

ujętych w planie 

 

00:12:07.060 --> 00:12:08.702 

operacyjnym ochrony przed powodzią, 

 

00:12:10.018 --> 00:12:13.000 

w tym utrzymywania w stałej gotowości sprzętu i 

materiałów 

 

00:12:13.020 --> 00:12:14.640 

przeciwpowodziowych. 

 

00:12:14.660 --> 00:12:18.262 

Monitorowaliśmy stan wód w ciekach wodnych - nie 

tylko w rzece Odrze, 

 

00:12:18.302 --> 00:12:20.382 

to chciałbym podkreślić ze względów, 

 

00:12:20.402 --> 00:12:23.244 

o których powiem na końcu; 

 

00:12:23.324 --> 00:12:26.805 

oraz w okolicach zagrożonych miejscowości. 

 

00:12:26.865 --> 00:12:31.567 
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Strażacy OSP prowadzili rekonesans zagrożonych 

regionów, 

 

00:12:31.647 --> 00:12:37.089 

a 20 września na mój wniosek wojewoda lubuski na 

terenie gminy 

 

00:12:37.129 --> 00:12:39.270 

Solechów... 

 

00:12:39.310 --> 00:12:43.532 

na teren gminy Sulechów skierował do działań 

również jednostki 

 

00:12:43.552 --> 00:12:45.713 

wojskowe. 

 

00:12:45.753 --> 00:12:49.074 

Szanowni Państwo, pracowali u nas żołnierze z 1. 

 

00:12:49.074 --> 00:12:51.435 

Batalionu Piechoty Zmotoryzowanej, 17. 

 

00:12:51.435 --> 00:12:53.576 

Wielkopolskiej Brygady Zmechanizowanej z 

Międzyrzecza, 

 

00:12:54.517 --> 00:12:56.417 

124. Batalion Lekkiej Piechoty ze Śremu, 

 

00:12:57.218 --> 00:13:00.179 

122. Batalion Lekkiej Piechoty z Dolaszewa, 

 

00:13:00.219 --> 00:13:02.160 

125. Batalion Lekkiej Piechoty z Leszna, 

 

00:13:02.220 --> 00:13:03.741 

151. Batalion Lekkiej Piechoty ze Skwierzyny, 

 

00:13:08.162 --> 00:13:11.503 

152. Batalion Lekkiej Piechoty z Krosna 

Odrzańskiego. 

 

00:13:11.563 --> 00:13:14.044 

One działają w ramach 12. 

 

00:13:14.044 --> 00:13:16.084 

Wielkopolskiej Brygady Obrony Terytorialnej, 

 

00:13:16.144 --> 00:13:20.105 

Centrum Szkolenia Wojsk Lądowych w Poznaniu, 11. 

 

00:13:20.105 --> 00:13:21.786 

Lubuska Dywizja Kawalerii Pancernej z Żagania, 

 

00:13:22.266 --> 00:13:25.607 

3. Flotylla Okrętów z Gdyni, 14. 

 

00:13:25.607 --> 00:13:28.869 

Dywizjon Artylerii Samobieżnej oraz 21. 

 

00:13:28.869 --> 00:13:32.413 

Dywizja Artylerii Przeciwlotniczej z Jarosławia na 

Podkarpaciu, 

 

00:13:33.194 --> 00:13:35.197 

5. Lubuski Pułk Artylerii w Sulechowie, 

 

00:13:35.237 --> 00:13:39.042 

czyli nasi rodzimi żołnierze. 

 

00:13:39.142 --> 00:13:42.426 

Oraz Inżynieryjna Grupa Zadaniowa z Krosna 

Odrzańskiego, 

 

00:13:42.927 --> 00:13:44.609 

5. Kresowy Batalion Saperów. 

 

00:13:45.769 --> 00:13:47.610 

Jak Państwo widzicie, tych jednostek było dużo, 

 

00:13:47.630 --> 00:13:49.851 

ale one oczywiście nie pracowały równolegle, 

 

00:13:49.891 --> 00:13:54.253 

one się wymieniały, też w różnych obszarach były 

skierowane 

 

00:13:54.313 --> 00:13:57.655 

pojedyncze grupy. 

 

00:13:57.695 --> 00:14:01.817 

21 września zarządzeniem burmistrza Sulechowa 

ogłoszony został już 

 

00:14:01.937 --> 00:14:04.618 

alarm powodziowy na obszarze gminy Sulechów. 

 

00:14:05.178 --> 00:14:08.339 

I w związku z jego wprowadzeniem 

kontynuowaliśmy właściwie te 

 

00:14:08.379 --> 00:14:12.901 

zadania, które były wcześniej prowadzone oraz 

formalnie 
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00:14:13.101 --> 00:14:17.403 

wprowadziliśmy całodobowe dyżury w ramach 

Gminnego Zespołu 

 

00:14:17.423 --> 00:14:19.924 

Zarządzania Kryzysowego. 

 

00:14:19.964 --> 00:14:21.944 

Szanowni Państwo, podczas tych wszystkich działań, 

 

00:14:21.964 --> 00:14:30.287 

które realizowaliśmy, zapełniono 555 000 worków, 

zużyto ponad 33 tony 

 

00:14:30.307 --> 00:14:36.654 

piasku i 120 km sznurka. 

 

00:14:36.674 --> 00:14:41.380 

Zakupiono łopaty, grabie, wyposażenie osobiste jak 

chociażby 

 

00:14:41.440 --> 00:14:44.724 

rękawice, szpadle, geowłókniny, folię budowlaną, 

 

00:14:44.764 --> 00:14:49.030 

kapoki, pontony oraz inny sprzęt potrzebny w 

ramach akcji. 

 

00:14:50.371 --> 00:14:53.552 

W ramach akcji prowadzonych na terenie gminy 

Sulechów brało w nich 

 

00:14:53.592 --> 00:14:57.554 

udział około dwa tysiące wolontariuszy i w tym 

miejscu, 

 

00:14:57.634 --> 00:14:59.655 

pozwólcie Państwo, że podkreślę to, 

 

00:14:59.715 --> 00:15:01.275 

co przekazywałem też wcześnie. 

 

00:15:01.315 --> 00:15:03.236 

olbrzymie zaangażowanie naszych mieszkańców. 

 

00:15:03.296 --> 00:15:05.637 

To oni byli tak naprawdę wolontariuszami. 

 

00:15:05.697 --> 00:15:10.439 

Oni zrealizowali ogrom zadań i należą mi się 

naprawdę gromkie brawa 

 

00:15:10.619 --> 00:15:12.942 

i wielkie ukłony. 

 

00:15:13.002 --> 00:15:16.648 

To poruszenie ogólne naszych mieszkańców no 

napawało nas dużym 

 

00:15:16.669 --> 00:15:18.892 

optymizmem, ale też tak naprawdę spowodowało, 

 

00:15:18.953 --> 00:15:23.060 

że wiele zadań, wiele prac było wykonywanych 

natychmiast. 

 

00:15:24.656 --> 00:15:27.938 

Pracowało również 200 strażaków z OSP, 

 

00:15:27.998 --> 00:15:29.579 

500 żołnierzy w sumie. 

 

00:15:29.619 --> 00:15:33.702 

Wszystkie te osoby, które brały generalnie udział, 

 

00:15:33.722 --> 00:15:39.805 

miały też zapewnione wyżywienie wodę w ramach 

organizowanego 

 

00:15:39.825 --> 00:15:45.829 

wsparcia. To wsparcie było organizowane również 

przy pomocy kół 

 

00:15:45.869 --> 00:15:48.512 

gospodyń wiejskich, grup nieformalnych wiejskich, 

 

00:15:48.592 --> 00:15:53.416 

ale też lokalnych przedsiębiorców. 

 

00:15:53.817 --> 00:15:57.260 

24 września przeszła przez teren naszej gminy ta fala 

kulminacyjna. 

 

00:15:58.610 --> 00:16:04.292 

I w wyniku tego wysokiego stanu wody 

poszkodowanych zostało 51 rodzin 

 

00:16:04.312 --> 00:16:05.633 

w różnym wymiarze. 

 

00:16:05.673 --> 00:16:08.974 

To były często podtopienia czy zalane piwnice, 

 

00:16:08.994 --> 00:16:13.256 

ale również też zalane budynki mieszkalne. 
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00:16:13.296 --> 00:16:19.078 

Zasiłki z tego tytułu zostały wypłacone na kwotę 254 

000 zł. 

 

00:16:19.098 --> 00:16:21.419 

Pewne działania są nadal jeszcze realizowane, 

 

00:16:21.439 --> 00:16:26.862 

ale to jest związane z działaniem również 

ubezpieczycieli i jak gdyby 

 

00:16:26.922 --> 00:16:29.543 

oceny, wyceny poszczególnych zniszczeń. 

 

00:16:29.583 --> 00:16:32.564 

Natomiast taka informacja ogólna, 

 

00:16:32.584 --> 00:16:35.005 

jeśli chodzi o uszkodzenia naszego mienia, 

 

00:16:35.065 --> 00:16:37.366 

mienia gminnego, to, szanowni Państwo, 

 

00:16:37.386 --> 00:16:43.908 

w różnym stopniu uszkodzonych zostało w sumie 

5,6 km gminnych dróg, 

 

00:16:43.948 --> 00:16:49.169 

co szacujemy, żeby doprowadzić do stanu 

należytego na kwotę blisko 

 

00:16:49.209 --> 00:16:52.410 

4 000 000 zł - 3 940 00. 

 

00:16:52.450 --> 00:16:56.471 

Dwa przepusty, które należy, że tak powiem 

odbudować, 

 

00:16:56.531 --> 00:17:00.033 

kwota: 270 000 zł. 

 

00:17:00.113 --> 00:17:05.795 

Musimy poprawić trzy kilometry rowów 

odwadniających na kwotę około 

 

00:17:06.215 --> 00:17:09.796 

320 000 zł. I to są te rzeczy, o których mówiłem też 

na początku. 

 

00:17:09.816 --> 00:17:13.397 

W ramach monitorowania wysoki poziom wody 

spowodował poprzez 'cofki' 

 

00:17:13.438 --> 00:17:17.639 

różnego rodzaju, w ogóle wysoki poziom wody 

właśnie taką sytuację, 

 

00:17:17.939 --> 00:17:23.321 

że wiele rowów nadaje się na dobrą sprawę nawet 

do odtworzenia po prostu. 

 

00:17:23.381 --> 00:17:27.605 

Cztery obiekty sportowe zostały dotknięte wysoką 

wodą, 

 

00:17:27.665 --> 00:17:32.488 

to jest jedno boisko i szatnia w Leśnej Górze, 

 

00:17:32.548 --> 00:17:36.111 

to jest przystań i bosmanat w Cigacicach. 

 

00:17:37.448 --> 00:17:39.891 

I tu mogę powiedzieć, że szacujemy prace, 

 

00:17:39.911 --> 00:17:41.993 

które będą czy są niezbędne do wykonania, 

 

00:17:42.033 --> 00:17:44.976 

na około 400 000 zł. 

 

00:17:45.016 --> 00:17:46.718 

Dokładnie 401 000. 

 

00:17:46.818 --> 00:17:50.522 

Szanowni Państwo, w dniu 2 października bieżącego 

roku Rada Ministrów 

 

00:17:50.542 --> 00:17:53.385 

wprowadziła stan klęski żywiołowej na obszarze 

części województwa, 

 

00:17:53.405 --> 00:17:56.388 

w tym również na terenie gminy Sulechów. 

 

00:17:56.448 --> 00:18:04.757 

I ten stan obowiązywał do dnia 16 października. 

 

00:18:04.797 --> 00:18:08.080 

Istotne z punktu widzenia finansowego i skutków 

powodzi jest to, 

 

00:18:08.140 --> 00:18:13.825 

że te podstawowe działania w ramach naszego 

lokalnego sztabu, 

 

00:18:13.885 --> 00:18:18.149 
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a więc zakup worków, uzupełnienie stanów 

magazynowych, 

 

00:18:18.229 --> 00:18:24.414 

koszty zakupu wody i sprzętu, ochrony osobistej, 

 

00:18:24.494 --> 00:18:27.557 

ale również zlecone usługi na zewnątrz kosztowały 

nas 548 306,51 zł. 

 

00:18:33.602 --> 00:18:36.264 

To jest zadanie, które było w pełni fakturowane. 

 

00:18:36.304 --> 00:18:37.986 

Za to po prostu zapłaciliśmy. 

 

00:18:38.006 --> 00:18:39.967 

No i pozwólcie Państwo, że w tym momencie 

powiem, 

 

00:18:40.007 --> 00:18:43.630 

że ta kwota w mojej ocenie byłaby co najmniej 

trzykrotnie większa, 

 

00:18:43.650 --> 00:18:45.692 

gdybyśmy musieli zapłacić również za te usługi, 

 

00:18:45.732 --> 00:18:49.195 

które zostały wykonane przez naszych mieszkańców 

przy wykorzystaniu 

 

00:18:49.275 --> 00:18:51.496 

własnego sprzętu, własnych pojazdów. 

 

00:18:51.536 --> 00:18:54.519 

Również pojazdów moich pracowników, za co chcę 

też bardzo serdecznie 

 

00:18:54.559 --> 00:18:56.520 

podziękować, że tu nie było dyskusji, 

 

00:18:56.540 --> 00:18:58.011 

czym jedziemy; 

 

00:18:58.071 --> 00:19:02.236 

to, co było najbliżej, taki samochód był używany to 

były również 

 

00:19:02.296 --> 00:19:03.778 

prywatne pojazdy. 

 

00:19:03.818 --> 00:19:07.342 

I Państwo wiecie, ja przedłożyłem też radzie 

miejskiej budżet 

 

00:19:07.382 --> 00:19:08.623 

na przyszły rok. 

 

00:19:08.663 --> 00:19:11.086 

I tak jak wcześniej sygnalizowałem, w tym budżecie 

znalazły się 

 

00:19:11.106 --> 00:19:15.131 

również pozycje w zakresie uzupełnienia sprzętu 

niezbędnego 

 

00:19:15.151 --> 00:19:16.733 

do naszego działania. 

 

00:19:16.773 --> 00:19:20.537 

Mówiąc wprost - sprzętu, na którym nie można 

oszczędzać, 

 

00:19:20.578 --> 00:19:23.962 

a zawsze mówiliśmy, że jest drogi, 

 

00:19:24.002 --> 00:19:26.885 

może jeszcze nie teraz... 

 

00:19:26.925 --> 00:19:32.271 

Uważam, że to jest moment, w którym należy 

podjąć tę decyzję i taki 

 

00:19:32.291 --> 00:19:35.833 

sprzęt dodatkowo na potrzeby zarządzania 

kryzysowego w gminie 

 

00:19:35.873 --> 00:19:38.494 

Sulechów uzupełnić i zakupić. 

 

00:19:38.554 --> 00:19:40.374 

My złożyliśmy jako gmina, szanowni Państwo, 

 

00:19:40.414 --> 00:19:45.696 

trzy wnioski dotyczące przyznania nam dotacji 

związanej z refundacją 

 

00:19:45.776 --> 00:19:47.437 

tej kwoty ponad pół miliona złotych. 

 

00:19:49.107 --> 00:19:54.710 

I na dzisiaj mogę powiedzieć, że mamy zwrotną 

informację w dniu 14 listopada: 

 

00:19:54.790 --> 00:19:58.713 



Strona 12 z 36 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.8.2024 z dnia 19.11.2024 

pierwszy z wniosków został rozpatrzony pozytywnie 

i otrzymamy 

 

00:19:58.773 --> 00:20:02.235 

zwrotnie 404 920,85 zł. 

 

00:20:02.756 --> 00:20:04.857 

Wczoraj... Tutaj pan skarbnik podpowiada, 

 

00:20:04.917 --> 00:20:08.539 

tego nawet nie wiedziałem - wczoraj te pieniądze 

wpłynęły już 

 

00:20:08.579 --> 00:20:09.940 

na nasze konto. 

 

00:20:09.980 --> 00:20:11.601 

Można więc powiedzieć, że właściwie to są środki, 

 

00:20:11.621 --> 00:20:16.485 

które ja akurat Państwu zaproponowałem, bo ja 400 

000 zaproponowałem 

 

00:20:16.525 --> 00:20:20.127 

w kolejnym budżecie na uzupełnienie stanów i 

zakupy sprzętu, 

 

00:20:20.147 --> 00:20:22.969 

w tym również tych pojazdów, które tam były 

niezbędne. 

 

00:20:23.009 --> 00:20:27.612 

Na pozostałe dwa wnioski czekamy jeszcze na 

odpowiedź. 

 

00:20:28.332 --> 00:20:31.174 

Wiemy też, że jeden z wniosków dotyczący samej 

infrastruktury 

 

00:20:31.194 --> 00:20:34.156 

sportowej został rozpatrzony negatywnie. 

 

00:20:34.196 --> 00:20:38.699 

Tu nie dostaliśmy wsparcia na poziomie urzędu 

marszałkowskiego. 

 

00:20:39.840 --> 00:20:44.844 

Natomiast czekamy jeszcze na ewentualne nabory i 

informacje co 

 

00:20:44.924 --> 00:20:47.486 

do uzupełnienia w zakresie tych dużych inwestycji, 

 

00:20:47.506 --> 00:20:53.412 

czyli uszkodzeń dróg i możliwości pozyskania 

dofinansowania 

 

00:20:53.472 --> 00:20:57.395 

na naprawę nieruchomości i tego mienia typowo 

gminnego. 

 

00:20:58.676 --> 00:21:01.038 

Szanowni Państwo, w skrócie to tyle. 

 

00:21:01.078 --> 00:21:05.482 

Pozwólcie, że ja raz jeszcze na sam koniec 

podziękuję naszym 

 

00:21:05.522 --> 00:21:08.244 

mieszkańcom, wszystkim zaangażowanym służbom, 

 

00:21:08.284 --> 00:21:10.266 

pracownikom, ale również Państwu jako radnym, 

 

00:21:10.306 --> 00:21:15.370 

bo część z Państwa również poprzez zaangażowanie 

osobiste pracowała 

 

00:21:15.410 --> 00:21:16.511 

na wałach. 

 

00:21:16.592 --> 00:21:19.454 

Naprawdę bardzo to doceniamy i bardzo za to 

wszystkim dziękuję. 

 

00:21:21.849 --> 00:21:25.152 

Sołectwom, sołtysom, kołom gospodyń wiejskich... 

 

00:21:25.212 --> 00:21:27.233 

Wybaczcie nie jestem w stanie wszystkich wymienić 

z imienia 

 

00:21:27.253 --> 00:21:29.875 

i nazwiska, ale naprawdę te słowa kieruję do 

wszystkich 

 

00:21:29.915 --> 00:21:31.596 

zaangażowanych. 

 

00:21:31.616 --> 00:21:35.319 

Może jeszcze jedna informacja, jeśli Państwo 

pozwolicie, 

 

00:21:35.359 --> 00:21:37.701 

bo gdzieś mi ktoś zapytał, więc myślę, 
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00:21:37.721 --> 00:21:40.403 

że warto o tym też powiedzieć. 

 

00:21:41.504 --> 00:21:42.625 

My na końcu... 

 

00:21:42.665 --> 00:21:46.348 

W trzech lokalizacjach zostały zorganizowane takie 

spotkania 

 

00:21:46.368 --> 00:21:49.231 

z mieszkańcami, nazwijmy to takie 'pikniki', 

 

00:21:49.291 --> 00:21:50.472 

aby podziękować. 

 

00:21:50.492 --> 00:21:52.053 

I chcę też podkreślić, że te 'pikniki' 

 

00:21:52.094 --> 00:21:54.556 

były sfinansowane ze środków pozabudżetowych: 

 

00:21:54.596 --> 00:21:57.739 

osób fizycznych, osób prywatnych, również moich 

współpracowników, 

 

00:21:57.779 --> 00:21:59.480 

więc absolutnie nie ze środków publicznych, 

 

00:21:59.520 --> 00:22:01.802 

żeby nie było wątpliwości. Dziękuję bardzo. 

 

00:22:05.461 --> 00:22:07.742 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania 

do sprawozdania Pana 

 

00:22:07.782 --> 00:22:10.642 

burmistrza? Nie widzę, zatem przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

00:22:10.702 --> 00:22:13.323 

Punkt 7 - rozpatrzenie i głosowanie projektów 

uchwał. 

 

00:22:14.903 --> 00:22:18.444 

Na początek druk nr 903 o zmianie uchwały w 

sprawie emisji obligacji 

 

00:22:18.464 --> 00:22:22.045 

oraz określania zasad ich zbywania nabywania i 

wykupu. 

 

00:22:23.005 --> 00:22:26.246 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zadać pytanie 

 

00:22:26.306 --> 00:22:28.227 

do tej uchwały? Druk nr 903. 

 

00:22:28.227 --> 00:22:30.347 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:22:30.407 --> 00:22:33.108 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:22:40.211 --> 00:22:41.792 

Za 18 radnych. 

 

00:22:41.832 --> 00:22:44.214 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:22:44.254 --> 00:22:45.555 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:22:45.615 --> 00:22:50.098 

Druk nr 906 w sprawie utraty mocy obowiązującej 

uchwały w sprawie 

 

00:22:50.138 --> 00:22:52.980 

wyników i trybu finansowania rozwoju sportu w 

gminie Sulechów. 

 

00:22:53.020 --> 00:22:55.342 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:22:55.362 --> 00:22:56.923 

w tym punkcie? 

 

00:22:56.963 --> 00:22:58.644 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:22:58.684 --> 00:23:02.567 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach druk. 

 

00:23:05.529 --> 00:23:06.950 

Numer 906. Za 18 radnych. 

 

00:23:06.990 --> 00:23:08.832 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:23:09.594 --> 00:23:10.895 
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Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:23:10.935 --> 00:23:13.957 

Druk numer 907 w sprawie programu współpracy 

gminy Sulechów 

 

00:23:13.998 --> 00:23:16.920 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi 

 

00:23:16.940 --> 00:23:19.742 

działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

 

00:23:19.742 --> 00:23:23.605 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:23:23.625 --> 00:23:25.086 

w tym punkcie. 

 

00:23:26.627 --> 00:23:28.249 

Nie widzę zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:23:28.289 --> 00:23:33.093 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:23:33.153 --> 00:23:37.016 

Druk nr 907. Za 18 radnych. 

 

00:23:37.056 --> 00:23:38.697 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:23:39.517 --> 00:23:41.158 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:23:41.218 --> 00:23:46.499 

Druk nr 908 - o zmianie uchwały budżetowej gminy 

Sulechów na 2024 rok. 

 

00:23:46.539 --> 00:23:48.960 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:23:48.980 --> 00:23:50.320 

w tym punkcie? Tu są autopoprawki. 

 

00:23:50.360 --> 00:23:56.502 

Bardzo proszę, Panie burmistrzu. 

 

00:23:56.542 --> 00:23:57.983 

Bardzo proszę. 

 

00:23:58.103 --> 00:23:59.223 

- Widzę, że pan Piotr się zgłasza. 

 

00:23:59.263 --> 00:24:00.924 

- Pan Piotr był, pierwszy nawet nie spojrzałem. 

 

00:24:03.647 --> 00:24:07.711 

- Panie przewodniczący, chcielibyśmy zgłosić 

autopoprawki związane 

 

00:24:07.771 --> 00:24:08.972 

z bieżącym funkcjonowaniem po to, 

 

00:24:08.992 --> 00:24:14.237 

żeby też nie było potrzeby zwoływania ewentualnie 

sesji. 

 

00:24:14.277 --> 00:24:18.261 

Może ja rozpocznę, a Pan Marcin dopowie. 

 

00:24:18.301 --> 00:24:22.865 

Jedna z tych zmian dotyczy zakupu łodzi przez 

naszych strażaków OSP 

 

00:24:22.945 --> 00:24:29.910 

w Cigacicach. Dodajemy kwotę, która pozwoli na 

zakup. 

 

00:24:29.950 --> 00:24:38.416 

Mamy uchwałę Zarządu Województwa Lubuskiego, 

 

00:24:38.436 --> 00:24:41.498 

która trafiła do nas w ostatnich dniach. 

 

00:24:42.178 --> 00:24:47.783 

Wiemy, że otrzymali dofinansowanie w wysokości 

50 000 zł. 

 

00:24:47.844 --> 00:24:50.666 

My prowadziliśmy rozmowy z zarządem też w tej 

sprawie, 

 

00:24:50.706 --> 00:24:53.669 

natomiast nie mieliśmy do ostatniej chwili 

informacji potwierdzonej. 

 

00:24:53.689 --> 00:24:57.592 

Teraz będzie konieczność jeszcze oczywiście 

uchwały sejmiku, 

 

00:24:57.632 --> 00:25:00.355 

natomiast my nie czekając też na to, 
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00:25:00.395 --> 00:25:04.819 

aby była szansa na zrealizowanie tego projektu do 

końca roku, 

 

00:25:04.839 --> 00:25:06.540 

bo taki jest jak gdyby wymóg wydatkowania, 

 

00:25:08.321 --> 00:25:10.582 

prosimy o wprowadzenie tej zmiany. 

 

00:25:10.602 --> 00:25:12.902 

I, Panie Marcinie, myślę, że o reszcie zmian Pan 

dopowie. 

 

00:25:12.922 --> 00:25:14.522 

Dziękuję. 

 

00:25:14.542 --> 00:25:16.003 

- Tak naprawdę szef powiedział wszystko. 

 

00:25:16.063 --> 00:25:17.923 

Szanowni Państwo, to jest jedna zasadnicza zmiana, 

 

00:25:17.983 --> 00:25:24.384 

tak, czyli po stronie planu wydatków wprowadzamy 

87 495 zł 

 

00:25:24.424 --> 00:25:27.585 

z przeznaczeniem na dotację dla OSP Cigacice. 

 

00:25:27.645 --> 00:25:32.106 

Źródłem finansowania tego wydatku będzie 50 000 - 

kwota z Urzędu 

 

00:25:32.126 --> 00:25:35.388 

Marszałkowskiego, nasz wkład własny do zadania to 

jest kwota 

 

00:25:35.428 --> 00:25:41.272 

37 495 zł i źródłem finansowania naszego wkładu 

będą środki ze 

 

00:25:41.292 --> 00:25:43.073 

sprzedaży mienia. 

 

00:25:43.113 --> 00:25:46.035 

To, co mieliśmy w budżecie zaplanowane, 

 

00:25:46.055 --> 00:25:49.638 

w projekcie uchwały macie Państwo większą kwotę 

do ściągnięcia. 

 

00:25:49.678 --> 00:25:52.981 

Teraz ściągamy trochę mniej o tę kwotę i to posłuży 

na wkład własny 

 

00:25:53.041 --> 00:25:54.901 

dla OSP Cigacice. 

 

00:25:54.961 --> 00:26:02.263 

Całość zadania, tylko powiem, 107 495 zł. 20 000 

finansuje samo OSP 

 

00:26:02.323 --> 00:26:04.323 

Cigacice. Dziękuję bardzo. 

 

00:26:04.483 --> 00:26:05.783 

- Dziękuję. 

 

00:26:05.843 --> 00:26:08.484 

I bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:26:08.524 --> 00:26:10.064 

- Dziękuję, Panie przewodniczący. Panie 

przewodniczący, 

 

00:26:10.084 --> 00:26:12.704 

Wysoka Rado, Panie burmistrzu, tylko jeszcze jedno 

pytanie. 

 

00:26:12.784 --> 00:26:17.965 

Na komisjach rozmawialiśmy w takich luźnych 

wnioskach odnośnie izby 

 

00:26:18.005 --> 00:26:23.406 

wytrzeźwień - czy się udało jakoś porozumieć z 

miastem Zielona Góra. Dziękuję. 

 

00:26:23.466 --> 00:26:26.668 

- Bardzo proszę, Panie burmistrzu. 

 

00:26:26.708 --> 00:26:29.170 

- Nie chciałbym użyć słowa, że porozumieliśmy się z 

miastem Zielona 

 

00:26:29.210 --> 00:26:33.673 

Góra, natomiast porozumieliśmy się z 

komendantami policji, 

 

00:26:33.733 --> 00:26:34.734 

Panie Piotrze. 

 

00:26:34.754 --> 00:26:36.375 

Mamy przedyskutowane, że jeśli będzie potrzeba, 
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00:26:36.415 --> 00:26:39.417 

to być może w grudniu jeszcze dokonamy 

zwiększenia, 

 

00:26:39.457 --> 00:26:44.761 

natomiast w międzyczasie jest rozwiązanie jak gdyby 

w razie potrzeby 

 

00:26:44.841 --> 00:26:49.905 

wywózki czy dowiezienia w bezpieczne miejsce tych 

pacjentów. 

 

00:26:57.472 --> 00:27:01.477 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie... 

Widzę. 

 

00:27:01.497 --> 00:27:02.958 

W ostatniej chwili, rzutem na taśmę. 

 

00:27:02.998 --> 00:27:04.900 

Pan radny Piotr Miszkiewicz ad vocem. 

 

00:27:04.960 --> 00:27:06.402 

Bardzo proszę. 

 

00:27:06.422 --> 00:27:09.025 

- Dziękuję, Panie przewodniczący. Tu tylko w kwestii 

takiej może 

 

00:27:09.065 --> 00:27:11.588 

wyjaśnienia dla Wysokiej Rady i dla Pana 

burmistrza, 

 

00:27:11.628 --> 00:27:13.350 

że to miejsce - oczywiście zawsze jest, 

 

00:27:14.258 --> 00:27:16.019 

izby nie było przez wiele lat, 

 

00:27:16.099 --> 00:27:20.402 

to miejsce było, niemniej to miejsce wydłuża czas 

pracy patrolu. 

 

00:27:20.422 --> 00:27:24.385 

Stąd im szybciej tym lepiej, jeśli chodzi o izbę 

wytrzeźwień, 

 

00:27:24.405 --> 00:27:30.328 

niezależnie może czasami od komunikatów 

przekazywanych z komendy. Dziękuję. 

 

00:27:33.170 --> 00:27:34.811 

- Dziękuję. 

 

00:27:34.851 --> 00:27:36.612 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 

 

00:27:36.652 --> 00:27:38.814 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:27:38.834 --> 00:27:43.808 

Na początek autopoprawka zgłoszona przez pana 

burmistrza dotycząca 

 

00:27:45.449 --> 00:27:50.330 

OSP Cigacice - dofinansowanie do zakupu łodzi 

ratowniczej. 

 

00:27:50.390 --> 00:27:53.351 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:27:53.431 --> 00:27:58.733 

Najpierw autopoprawka. 

 

00:27:58.773 --> 00:27:59.993 

Za 18 radnych. 

 

00:28:00.053 --> 00:28:03.454 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:28:03.514 --> 00:28:07.855 

Zatem przechodzimy do głosowania projektu 

zmiany budżetu wraz 

 

00:28:07.875 --> 00:28:12.670 

z autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu 

 

00:28:12.710 --> 00:28:13.890 

na swoich urządzeniach. 

 

00:28:14.211 --> 00:28:17.673 

Druk nr 908 wraz z autopoprawką. 

 

00:28:17.733 --> 00:28:19.134 

Za 18 radnych. 

 

00:28:19.194 --> 00:28:21.895 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:28:21.955 --> 00:28:23.236 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 
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00:28:23.296 --> 00:28:27.779 

Druk nr 910 - o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej 

 

00:28:27.819 --> 00:28:32.881 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2024-

2030. 

 

00:28:32.881 --> 00:28:34.183 

Tu również mamy autopoprawkę. 

 

00:28:34.223 --> 00:28:35.324 

Bardzo proszę, Panie burmistrzu. 

 

00:28:36.141 --> 00:28:37.281 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:28:37.301 --> 00:28:41.542 

ja od razu poproszę o zabranie głosu pana skarbnika 

Marcina Fafułę. 

 

00:28:41.582 --> 00:28:45.743 

- Szanowni radni, to jest dostosowanie WPF-u do 

przed chwilą podjętej 

 

00:28:45.763 --> 00:28:49.824 

przez Państwa uchwały, tak, czyli zwiększenia o 87 

000 zarówno stronę 

 

00:28:49.864 --> 00:28:53.765 

dochodów, jak i stronę wydatków, więc to tylko ruch 

dostosowujący WPF 

 

00:28:53.805 --> 00:28:55.625 

do budżetu. Dziękuję bardzo. 

 

00:28:55.745 --> 00:28:58.766 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji w 

tym punkcie, 

 

00:28:58.806 --> 00:28:59.926 

więc przechodzimy do głosowania. 

 

00:28:59.966 --> 00:29:02.907 

Najpierw autopoprawka do druku nr 910. 

 

00:29:02.907 --> 00:29:06.091 

Bardzo proszę... 

 

00:29:06.131 --> 00:29:10.655 

Państwa radnych o oddanie głosu na swoich 

urządzeniach. 

 

00:29:10.795 --> 00:29:23.086 

Autopoprawka do druku. 

 

00:29:23.106 --> 00:29:24.527 

Za 18 radnych. 

 

00:29:24.547 --> 00:29:26.989 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:29:27.029 --> 00:29:32.078 

Teraz przechodzimy do głosowania druku nr 910 

wraz z przyjętą 

 

00:29:32.158 --> 00:29:35.039 

autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

00:29:35.119 --> 00:29:40.341 

urządzeniach. 

 

00:29:40.381 --> 00:29:43.882 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała wraz z 

autopoprawką została 

 

00:29:43.922 --> 00:29:45.363 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:29:45.383 --> 00:29:46.643 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:29:46.683 --> 00:29:50.084 

Druk nr 911 - w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

00:29:50.124 --> 00:29:51.565 

zielonogórskiemu. 

 

00:29:51.585 --> 00:29:53.886 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:29:53.906 --> 00:29:55.786 

w tym punkcie? 

 

00:29:55.826 --> 00:29:57.309 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:29:57.349 --> 00:30:00.956 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:30:01.036 --> 00:30:03.260 
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Pomoc finansowa dla powiatu zielonogórskiego. 

 

00:30:08.334 --> 00:30:09.775 

Za 18 radnych. 

 

00:30:09.795 --> 00:30:12.516 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:30:12.556 --> 00:30:13.736 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:30:13.776 --> 00:30:18.438 

Druk nr 912 - w sprawie nienaruszenia ustaleń 

studium uwarunkowań 

 

00:30:18.479 --> 00:30:21.060 

kierunku zagospodarowania przestrzennego gminy 

Sulechów przez 

 

00:30:21.100 --> 00:30:24.521 

ustalenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego 

 

00:30:24.561 --> 00:30:27.302 

dla części terenów w obrębie geodezyjnym 2 miasta 

Sulechów. 

 

00:30:27.362 --> 00:30:29.703 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:30:29.743 --> 00:30:31.864 

w tym punkcie? 

 

00:30:31.884 --> 00:30:33.565 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:30:33.605 --> 00:30:36.386 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:30:36.406 --> 00:30:48.573 

Druk nr 912. 

 

00:30:48.573 --> 00:30:50.394 

Za 18 radnych. 

 

00:30:50.434 --> 00:30:52.255 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:30:52.295 --> 00:30:53.576 

Przechodzimy do kolejnej uchwały. 

 

00:30:53.596 --> 00:30:56.437 

Druk nr 913 - w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania 

 

00:30:56.457 --> 00:30:59.339 

przestrzennego dla części terenów w obrębie 

geodezyjnym 2 miasta 

 

00:30:59.379 --> 00:31:00.640 

Sulechów. 

 

00:31:00.660 --> 00:31:02.821 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:31:02.841 --> 00:31:03.981 

w tym punkcie? 

 

00:31:04.001 --> 00:31:05.642 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:31:05.682 --> 00:31:09.044 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:31:09.064 --> 00:31:14.086 

Druk nr 913. 

 

00:31:14.086 --> 00:31:15.367 

Za 18 radnych. 

 

00:31:15.407 --> 00:31:17.008 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:31:17.694 --> 00:31:19.094 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:31:19.134 --> 00:31:24.616 

Druk nr 914 - w sprawie uzgodnienia odstępstwa od 

zakazów dla użytku 

 

00:31:24.636 --> 00:31:25.677 

ekologicznego. 

 

00:31:25.697 --> 00:31:27.977 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:31:27.997 --> 00:31:29.138 

w tym punkcie? 
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00:31:29.158 --> 00:31:30.738 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:31:30.778 --> 00:31:33.459 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach? 

 

00:31:33.519 --> 00:31:36.121 

Druk nr 914. 

 

00:31:39.121 --> 00:31:41.121 

Za 18 radnych. 

 

00:31:41.121 --> 00:31:43.162 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:31:43.712 --> 00:31:45.793 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały. 

 

00:31:45.853 --> 00:31:50.256 

Druk nr 915 - w sprawie uznania braku podstaw do 

uzgodnienia odstęp 

 

00:31:50.296 --> 00:31:52.057 

od zakazów dla użytku ekologicznego. 

 

00:31:52.397 --> 00:31:54.778 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:31:54.798 --> 00:31:56.199 

w tym punkcie? 

 

00:31:56.259 --> 00:31:57.880 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:31:57.900 --> 00:32:00.541 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:32:00.581 --> 00:32:10.203 

Druk nr 915. 

 

00:32:10.203 --> 00:32:11.563 

Za 18 radnych. 

 

00:32:11.603 --> 00:32:13.604 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:32:13.644 --> 00:32:16.264 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały. 

 

00:32:16.304 --> 00:32:21.225 

Druk nr 916 - w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:32:21.245 --> 00:32:25.286 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi z dnia 24 października 

 

00:32:25.606 --> 00:32:30.167 

2024 roku wraz z pismem o cofnięciu skargi i 

odpowiedzią na skargę. 

 

00:32:30.747 --> 00:32:33.327 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:32:33.367 --> 00:32:36.148 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny Arkadiusz 

Sowiński. 

 

00:32:38.686 --> 00:32:40.987 

- Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni, 

 

00:32:41.047 --> 00:32:43.047 

Panie burmistrzu, szanowni Państwo, 

 

00:32:43.108 --> 00:32:48.609 

dużo szumu zrobiło się wokół tych wyborów sołtysa 

i rady sołeckiej. 

 

00:32:48.689 --> 00:32:53.031 

I jako radny Rady Miejskiej w Sulechowie i 

przewodniczący Komisji 

 

00:32:53.091 --> 00:32:56.312 

Skarg, Wniosków i Petycji chciałbym się 

ustosunkować do skargi jaką 

 

00:32:56.372 --> 00:32:59.333 

złożył do WSA w Gorzowie pan P. T., 

 

00:32:59.373 --> 00:33:04.515 

którą po 11 dniach wycofał na uchwałę rady 

miejskiej dotyczącą 

 

00:33:04.595 --> 00:33:08.076 

unieważnienia wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w 

Gorzykowie. 

 

00:33:08.676 --> 00:33:11.878 

Jako że jestem przewodniczącym tej komisji, 



Strona 20 z 36 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.8.2024 z dnia 19.11.2024 

 

00:33:11.938 --> 00:33:14.759 

każdą złożoną skargę staram się wspólnie z 

członkami komisji 

 

00:33:14.799 --> 00:33:21.582 

i stanowiskiem radców prawnych po prostu 

rozpatrzyć zgodnie z prawem 

 

00:33:21.662 --> 00:33:23.343 

i w granicach prawa. 

 

00:33:23.383 --> 00:33:24.984 

Tutaj w swojej skardze pan P. T. 

 

00:33:25.044 --> 00:33:27.465 

zarzuca, że przeciwnik skargi, czyli rada miejska, 

 

00:33:27.525 --> 00:33:32.207 

czyli wszyscy Państwo tutaj siedzący przy tym stole, 

 

00:33:32.307 --> 00:33:35.408 

cytuję: 'Przeciwnik skargi złamał wszelkie zasady 

logiki, 

 

00:33:35.448 --> 00:33:36.589 

rozpatrując protest'. 

 

00:33:37.498 --> 00:33:38.959 

Logika... 

 

00:33:38.999 --> 00:33:41.299 

Nie wiem. 

 

00:33:41.339 --> 00:33:43.300 

Z greckiego logos - 'rozum', 'słowo', 

 

00:33:43.380 --> 00:33:44.680 

'myśl', więc tutaj nie wiem... 

 

00:33:44.740 --> 00:33:47.501 

nie wiem tutaj, o co chodzi w tym. 

 

00:33:47.561 --> 00:33:51.683 

Niemniej w sposób bardzo logiczny pragnę 

przytoczyć jeden 

 

00:33:51.763 --> 00:33:56.224 

z paragrafów Statutu Gminy Sulechów, który mówi 

jednoznacznie, 

 

00:33:56.244 --> 00:33:59.986 

że 'Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po otrzymaniu 

skargi, 

 

00:34:00.006 --> 00:34:04.267 

wniosku lub petycji przeprowadza postępowanie 

wyjaśniające w celu 

 

00:34:04.367 --> 00:34:06.848 

ustalenia stanu faktycznego i prawnego, 

 

00:34:07.368 --> 00:34:11.191 

zajęcia stanowiska w sprawie oraz przygotowania 

Radzie projektu 

 

00:34:11.231 --> 00:34:13.453 

uchwały w sprawach rozpatrzenia skargi, 

 

00:34:13.493 --> 00:34:14.734 

wniosku i petycji'. 

 

00:34:14.774 --> 00:34:17.936 

I tak komisja to zrobiła. 

 

00:34:17.956 --> 00:34:21.138 

W związku z podjęciem skargi wyborczej komisja 

przeprowadziła 

 

00:34:21.199 --> 00:34:26.983 

postępowanie wyborcze i uznała, że wybory zostały 

przeprowadzone 

 

00:34:27.063 --> 00:34:31.706 

z istotnym naruszeniem prawa, co potwierdziło też 

tutaj biuro radców 

 

00:34:31.766 --> 00:34:32.827 

prawnych burmistrza. 

 

00:34:34.108 --> 00:34:37.250 

Komisja przygotowała i przedstawiła radzie miejskiej 

projekt uchwały, 

 

00:34:37.270 --> 00:34:41.732 

która jednogłośnie przegłosowała na sesji miejskiej 

15 października 

 

00:34:41.773 --> 00:34:45.635 

przez 19 obecnych na sesji radnych. 

 

00:34:45.675 --> 00:34:50.618 

Z wiedzy, jaką posiadam, że istotne naruszenie 

prawa uznaje się 
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00:34:50.698 --> 00:34:52.519 

za uchybienie prowadzące do skutków, 

 

00:34:52.539 --> 00:34:56.521 

które nie mogą być tolerowane w demokratycznym 

państwie prawnym. 

 

00:34:57.245 --> 00:35:01.831 

Tak więc czy udział osoby nieuprawnionej może być 

tolerowany? 

 

00:35:01.871 --> 00:35:03.974 

Moim zdaniem raczej nie. 

 

00:35:04.034 --> 00:35:11.805 

I tutaj, działając na podstawie paragrafu 27 ust. 7 

Statutu Sołectwa 

 

00:35:11.865 --> 00:35:16.148 

Górzykowa, rada miejska nie oddaliła protestu 

wyborczego, 

 

00:35:16.208 --> 00:35:18.728 

ponieważ nastąpiło naruszenie przepisów prawa, 

 

00:35:18.768 --> 00:35:24.530 

co zgodnie z ust. 6 tegoż paragrafu unieważniła 

wybory w całości. 

 

00:35:26.090 --> 00:35:27.611 

W swojej skardze pan P. T. 

 

00:35:27.651 --> 00:35:31.352 

zarzuca, że rada miejska nie pokusiła się nawet na 

dokonanie analizy 

 

00:35:31.412 --> 00:35:34.574 

wpływu tej osoby na wynik wyborów, 

 

00:35:34.634 --> 00:35:41.961 

podchodząc do przepisu określonych w paragrafie 

27 ust. 6 statutu 

 

00:35:42.041 --> 00:35:46.325 

sołectwa literalnie, łamiąc tym samym zasady 

celowości uchwalonej 

 

00:35:46.365 --> 00:35:50.329 

przez Konstytucję Rzeczypospolitej Polskiej oraz 

podjętej przez 

 

00:35:50.349 --> 00:35:54.113 

siebie uchwale, co zostało również wskazane w 

uchwale Sądu 

 

00:35:54.173 --> 00:36:01.976 

Najwyższego z dnia 1 marca III CZP 94-06. 

 

00:36:01.976 --> 00:36:10.318 

Szanowni Państwo, przytoczona uchwała Sądu 

Najwyższego, 

 

00:36:10.338 --> 00:36:15.419 

tutaj rozmawiamy o unieważnieniu wyborów i 

sołtysa, 

 

00:36:15.459 --> 00:36:16.919 

i rady sołeckiej... 

 

00:36:16.979 --> 00:36:21.040 

Uchwała Sądu Siedmiu Sędziów z dnia 1 marca, 

tutaj są wymienieni 

 

00:36:21.120 --> 00:36:27.458 

sędziowie, chodzi o pytanie, czy osoby wymienione 

w art. 250 Kodeksu 

 

00:36:27.498 --> 00:36:32.320 

spółek handlowych - Kodeksu spółek handlowych - 

niebędące wspólnikami 

 

00:36:32.360 --> 00:36:37.842 

tracą przewidzianą w art. 252 legitymację 

procesową do wytoczenia 

 

00:36:37.882 --> 00:36:41.964 

powództwa o stwierdzenie nieważności uchwały 

wspólników sprzecznie 

 

00:36:42.004 --> 00:36:44.666 

z ustawą z chwili odwołania z funkcji. 

 

00:36:44.766 --> 00:36:45.806 

Ustawa... 

 

00:36:45.866 --> 00:36:52.469 

Wyrok w sprawie Kodeksu spółek handlowych - co 

ma do wyborów 

 

00:36:52.529 --> 00:36:55.889 

sołeckich w Górzykowie. 

 

00:36:55.909 --> 00:36:57.790 

Szanowni Państwo, nie mam zielonego pojęcia, 
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00:36:57.850 --> 00:36:59.090 

co wspólnego ma ta uchwała. 

 

00:36:59.130 --> 00:37:02.751 

I tutaj nieprawdą jest również, że skarżący... 

 

00:37:02.791 --> 00:37:05.791 

skarżący... 

 

00:37:05.851 --> 00:37:09.732 

składający skargę nie zgłosił się przed komisją. 

 

00:37:09.852 --> 00:37:16.394 

Był, złożył stosowne wyjaśnienia i w związku z tym 

zakończyliśmy to 

 

00:37:16.474 --> 00:37:17.694 

postępowanie. 

 

00:37:17.734 --> 00:37:20.860 

Idziemy dalej. 

 

00:37:20.900 --> 00:37:24.703 

Skarżący uchwałę rady miejskiej o unieważnieniu 

wyboru sołtysa, 

 

00:37:24.763 --> 00:37:28.526 

pan P. T., podkreśla, że sądy administracyjne 

orzekały już 

 

00:37:28.586 --> 00:37:31.628 

w podobnych - powtarzam: 

 

00:37:31.708 --> 00:37:34.230 

w podobnych - sprawach. 

 

00:37:34.270 --> 00:37:44.444 

I tutaj powołuje się na wyrok z dnia 11 lipca 2013 

roku, sygnatura 

 

00:37:44.524 --> 00:37:50.706 

akt II SA/EUD 437/23. 

 

00:37:51.366 --> 00:38:00.788 

Szanowni Państwo, ten wyrok dotyczy zawarcia 

umowy dzierżawy na okres 

 

00:38:00.848 --> 00:38:06.041 

trzech lat dla nowego dzierżawcy części 

nieruchomości położonej 

 

00:38:06.081 --> 00:38:07.482 

w miejscowości 'W' 

 

00:38:07.502 --> 00:38:11.965 

przy 'ulicy', 'obręb', oznaczonej ewidencyjnie jako 

działka 'numer', 

 

00:38:12.025 --> 00:38:19.590 

o powierzchni 0,23 m2 - i uwaga - z przeznaczeniem 

na zainstalowanie 

 

00:38:19.650 --> 00:38:30.138 

urządzenia wydającego karmę dla ptaków. 

 

00:38:30.158 --> 00:38:36.022 

Wspomniany ten wyrok dotyczy właśnie zawarcia 

umowy na niespełna 

 

00:38:36.082 --> 00:38:43.165 

ćwierć metra kwadratowego gruntu na 

zainstalowanie urządzenia. 

 

00:38:43.225 --> 00:38:46.467 

I tutaj oddalenie skargi przez Sąd Administracyjny w 

Łodzi dotyczy 

 

00:38:46.527 --> 00:38:54.530 

udziału w głosowaniu radnego, który na podstawie 

art. 383 paragraf 1 pkt 

 

00:38:54.590 --> 00:39:00.833 

1 ustawy z dnia 5 stycznia 2022 Kodeks wyborczy, 

 

00:39:00.873 --> 00:39:05.913 

który mówi że ten radny naruszył ustawowy zakaz 

łączenia mandatu 

 

00:39:05.953 --> 00:39:10.215 

radnego z wykonywaniem określonych w odrębnych 

przepisach funkcji 

 

00:39:10.235 --> 00:39:15.617 

lub działanie oraz zgodnie z art. 27F ustawy o 

samorządzie gminnym po 

 

00:39:15.697 --> 00:39:19.118 

prostu nie może prowadzić działalności 

gospodarczej na własny 

 

00:39:19.158 --> 00:39:22.539 

rachunek lub wspólnie z innymi osobami z 

wykorzystaniem mienia 

 

00:39:22.599 --> 00:39:24.920 

komunalnego gminy. 
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00:39:24.960 --> 00:39:27.761 

Podobieństwo, jak Państwo słyszycie. 

 

00:39:29.830 --> 00:39:32.152 

W swojej skardze pan P. T. 

 

00:39:32.212 --> 00:39:34.054 

pisze, cytuję: 

 

00:39:35.275 --> 00:39:41.041 

'Niewystarczającym byłoby, gdyby tylko przeciwnik 

skargi - więc my, 

 

00:39:41.101 --> 00:39:45.726 

szanowni Państwo - pokusił się o pierwiastek 

profesjonalizmu 

 

00:39:45.766 --> 00:39:49.469 

i dokonał analizy dotychczasowego orzecznictwa'. 

 

00:39:49.569 --> 00:39:52.317 

Pierwiastek? 

 

00:39:52.337 --> 00:39:54.638 

Wydaje mi się, że tu miał na myśli ułamek, 

 

00:39:54.678 --> 00:39:55.778 

ale to jest jakieś... 

 

00:39:55.818 --> 00:39:59.779 

jest tam podobieństwo - arytmetyka, matematyka. 

 

00:39:59.879 --> 00:40:03.800 

I szanowni Państwo, kolejna rzecz. 

 

00:40:16.422 --> 00:40:26.107 

Cytowane w skardze 10 wersów - 10 wersów - nie 

pochodzi z tego 

 

00:40:26.147 --> 00:40:28.787 

orzeczenia. 

 

00:40:28.827 --> 00:40:29.848 

Nie pochodzi z tego orzeczenia. 

 

00:40:29.888 --> 00:40:31.688 

Nie wiem. Zasada 'kopiuj, wklej', 

 

00:40:31.708 --> 00:40:32.988 

która nie ma związku. 

 

00:40:33.028 --> 00:40:35.569 

Ja nie wiem, co miał skarżący na myśli. 

 

00:40:35.609 --> 00:40:38.429 

Myślał, że może tutaj my tego nie dostrzeżemy, 

 

00:40:38.509 --> 00:40:42.450 

ale sąd na pewno by to wyłapał. 

 

00:40:42.510 --> 00:40:48.852 

I kolejny wskazywany w skardze wyrok 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:40:48.912 --> 00:40:56.476 

Administracyjnego w Białymstoku 22 grudnia 2011 

roku dotyczy 

 

00:40:56.536 --> 00:41:00.918 

nałożenia na radnego obowiązku wyłączenia się z 

głosowania w każdej 

 

00:41:00.958 --> 00:41:03.440 

sprawie, która dotyczy jego osoby, 

 

00:41:03.520 --> 00:41:06.761 

a czynny udział w głosowaniu dotyczącym interesu 

prawnego 

 

00:41:06.821 --> 00:41:10.423 

poszczególnych radnych jest naruszeniem 

wskazanego przepisu. 

 

00:41:12.932 --> 00:41:16.820 

Tak więc jak Państwo usłyszeliście, tutaj wskazywane 

przez skarżącego 

 

00:41:16.860 --> 00:41:21.789 

przypadki w moim odczuciu nie mają żadnego 

związku z podjętą uchwałą. 

 

00:41:21.829 --> 00:41:25.116 

Logicznie rozumując - żadnego. Dziękuję bardzo. 

 

00:41:31.874 --> 00:41:34.096 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo radni, 

 

00:41:34.136 --> 00:41:37.598 

Panie burmistrzu, wysłuchując, że tak powiem, 

 

00:41:37.638 --> 00:41:40.720 

tej wypowiedzi Arka nasuwa się, 

 

00:41:40.760 --> 00:41:42.562 

że tak powiem, taki pewien określony wniosek. 
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00:41:42.622 --> 00:41:46.404 

Myślę, że należy pochylić się nad statutami, 

 

00:41:47.045 --> 00:41:51.588 

że tak powiem, sołectw, tak żeby uniknąć takiego 

problemu i być może 

 

00:41:51.648 --> 00:41:54.370 

jest to taki przykład do tego, żeby, 

 

00:41:55.511 --> 00:42:00.172 

powiedzmy, na tyle zweryfikować, że po prostu nie 

unieważniać 

 

00:42:00.252 --> 00:42:03.313 

całkowicie wyborów, tylko po prostu można 

pomniejszyć ewentualnie, 

 

00:42:03.333 --> 00:42:05.033 

jeżeli to nie ma wpływu na przebieg wyborów. 

 

00:42:05.113 --> 00:42:06.994 

Ale to mówię - to trzeba się pochylić nad tym, 

 

00:42:07.034 --> 00:42:09.815 

zweryfikować statuty i po prostu zrobić w ten 

sposób, 

 

00:42:09.835 --> 00:42:11.835 

bo jeżeli faktycznie nie ma to wpływu, 

 

00:42:11.895 --> 00:42:14.196 

to być może można by to było uznać za, 

 

00:42:14.256 --> 00:42:15.876 

powiedzmy... 

 

00:42:15.916 --> 00:42:17.357 

No nie ma wpływu na przebieg wyborów, 

 

00:42:17.417 --> 00:42:19.197 

czyli na wynik wyboru - w ten sposób. 

 

00:42:19.657 --> 00:42:21.078 

Czyli jeżeli, powiedzmy, jest to jeden głos, 

 

00:42:21.098 --> 00:42:24.881 

który nic nie wnosi, to w zasadzie można by się było 

pochylić na tym, 

 

00:42:24.961 --> 00:42:28.263 

ale to przed tym jest, uważam, praca jakiegoś 

zespołu, 

 

00:42:28.323 --> 00:42:30.604 

komisji, która by ewentualnie dokonała, 

 

00:42:30.725 --> 00:42:34.547 

że tak powiem, rewizji pewnych, tutaj mówimy o 

sprawach statutowych, 

 

00:42:34.587 --> 00:42:36.749 

jeżeli chodzi o statuty wsi. Dziękuję. 

 

00:42:37.629 --> 00:42:39.070 

- Dziękuję. 

 

00:42:39.150 --> 00:42:40.590 

Odpowiadając na to, na tę uwagę, 

 

00:42:40.630 --> 00:42:42.951 

w styczniu planujemy z panią sekretarz, 

 

00:42:42.991 --> 00:42:45.592 

żeby taka uchwała o powołaniu komisji ds. 

 

00:42:45.972 --> 00:42:50.734 

statutów wsi, może też naszego, może heraldyki 

również naszej gminy 

 

00:42:50.834 --> 00:42:52.635 

powstała. 

 

00:42:52.675 --> 00:42:56.416 

Więc chciałbym, żeby kluby radnych gdzieś tam mi 

mailowo informację 

 

00:42:56.476 --> 00:43:00.618 

wysłały, kto mógłby ewentualnie w takiej komisji 

wziąć udział 

 

00:43:00.678 --> 00:43:01.778 

w pracach. 

 

00:43:01.858 --> 00:43:03.159 

To jest jedna uwaga. 

 

00:43:03.239 --> 00:43:06.105 

Druga uwaga dotyczy samej uchwały. 

 

00:43:06.125 --> 00:43:09.626 

W projekcie uchwały pojawiła się literówka - w 

tytule: 
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00:43:09.646 --> 00:43:10.667 

dwa razy 'w sprawie' 

 

00:43:10.727 --> 00:43:12.968 

się pojawia, czyli 'w sprawie w sprawie przekazania' 

 

00:43:13.008 --> 00:43:14.589 

powinno być raz. 

 

00:43:14.669 --> 00:43:18.150 

I tutaj pytanie do Pani mecenas - musimy to 

głosować czy wystarczy, 

 

00:43:18.190 --> 00:43:19.991 

że przez aklamację? 

 

00:43:20.351 --> 00:43:22.312 

Bo to jest literówka. 

 

00:43:22.352 --> 00:43:25.582 

Jeżeli Państwo nie akceptujecie, tak, 

 

00:43:25.642 --> 00:43:27.943 

to ten wyraz podwójny 'w sprawie' 

 

00:43:27.983 --> 00:43:31.645 

zostanie jeden usunięty. 

 

00:43:31.725 --> 00:43:33.706 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

00:43:33.746 --> 00:43:36.407 

zatem przechodzimy do głosowania projektu 

uchwały. 

 

00:43:36.447 --> 00:43:40.589 

Druk nr 916. 

 

00:43:40.589 --> 00:43:41.609 

Kworum, tak? 

 

00:43:41.649 --> 00:43:44.790 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie 

'kworum'. 

 

00:43:44.830 --> 00:43:49.652 

Zmieniło się. 

 

00:43:49.733 --> 00:43:55.665 

Ilu mamy? 18? 19, tak? 19 radnych. 

 

00:43:55.725 --> 00:44:01.028 

Bardzo proszę, Panie Bartku, przechodzimy do 

głosowania. Druk... 

 

00:44:01.408 --> 00:44:03.949 

Poczekamy. 

 

00:44:04.009 --> 00:44:09.152 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:44:09.212 --> 00:44:15.375 

Druk nr 916 - przekazanie skargi do Wojewódzkiego 

Sądu 

 

00:44:15.415 --> 00:44:18.596 

Administracyjnego. 

 

00:44:18.616 --> 00:44:28.088 

Druk nr 916. 

 

00:44:28.088 --> 00:44:29.288 

Poczekamy chwilę, pan Jerzy włącza... 

 

00:44:43.432 --> 00:44:44.852 

Tak, ale jeszcze głosu nie ma. 

 

00:44:44.912 --> 00:44:49.453 

Trzeba 'głosowanie' 

 

00:44:49.473 --> 00:44:51.754 

kliknąć, Panie Jerzy. 

 

00:44:51.794 --> 00:44:52.994 

Teraz może się nie wyświetlić. 

 

00:44:55.675 --> 00:44:57.456 

O, jest. Za 19 radnych. 

 

00:44:57.496 --> 00:44:59.278 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:44:59.298 --> 00:45:01.139 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:45:01.199 --> 00:45:06.103 

Druk nr 917 - sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej 

 

00:45:06.163 --> 00:45:09.345 

na dofinansowanie kosztów budowy 

bezodpływowych zbiorników 
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00:45:09.385 --> 00:45:11.247 

na nieczystości ciekłe na terenie gminy Sulechów. 

 

00:45:11.287 --> 00:45:13.629 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:45:13.649 --> 00:45:14.930 

w tym punkcie? 

 

00:45:14.970 --> 00:45:16.551 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:45:16.591 --> 00:45:19.253 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:45:19.293 --> 00:45:23.983 

Druk nr 917. 

 

00:45:31.983 --> 00:45:33.903 

Za 19 radnych. 

 

00:45:33.903 --> 00:45:35.604 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:45:35.624 --> 00:45:36.865 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:45:36.925 --> 00:45:41.268 

Druk nr 918 - w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej 

 

00:45:41.308 --> 00:45:44.130 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków 

 

00:45:44.190 --> 00:45:45.651 

na terenie gminy Sulechów. 

 

00:45:45.711 --> 00:45:47.011 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan... 

 

00:45:47.392 --> 00:45:50.193 

Nie głosujemy jeszcze. 

 

00:45:50.234 --> 00:45:53.375 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:45:53.396 --> 00:45:54.656 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

00:45:54.696 --> 00:45:55.857 

Przechodzimy do głosowania. 

 

00:45:55.897 --> 00:45:58.939 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:45:58.999 --> 00:46:06.881 

Druk nr 918. 

 

00:46:06.881 --> 00:46:10.821 

Już kliknęłaś. 

 

00:46:10.861 --> 00:46:12.502 

Działacie jak automaty. 

 

00:46:12.542 --> 00:46:16.123 

Druk nr 918. 

 

00:46:16.123 --> 00:46:17.223 

Za 19 radnych. 

 

00:46:17.263 --> 00:46:19.644 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:46:19.684 --> 00:46:20.965 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:46:21.025 --> 00:46:24.866 

Druk nr 919 - w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej 

 

00:46:24.886 --> 00:46:28.667 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

przepompowni ścieków 

 

00:46:28.687 --> 00:46:29.688 

na terenie gminy Sulechów. 

 

00:46:29.728 --> 00:46:31.909 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:46:31.929 --> 00:46:32.989 

w tym punkcie? 

 

00:46:33.009 --> 00:46:34.610 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:46:34.650 --> 00:46:37.290 
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Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:46:37.330 --> 00:46:40.637 

Druk nr 919. 

 

00:46:42.637 --> 00:46:44.357 

Za 19 radnych. 

 

00:46:44.397 --> 00:46:46.139 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:46:46.179 --> 00:46:47.360 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:46:47.400 --> 00:46:51.503 

Druk nr 920 - w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej 

 

00:46:51.543 --> 00:46:54.265 

na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 

w celu ograniczenia 

 

00:46:54.305 --> 00:46:56.988 

zanieczyszczeń powietrza na terenie gminy 

Sulechów. 

 

00:46:57.008 --> 00:46:59.289 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:46:59.329 --> 00:47:02.112 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

00:47:02.172 --> 00:47:04.794 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:47:04.834 --> 00:47:08.795 

Druk nr 920. 

 

00:47:09.795 --> 00:47:11.515 

Za 19 radnych. 

 

00:47:11.555 --> 00:47:13.497 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:47:13.537 --> 00:47:15.338 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:47:15.398 --> 00:47:19.381 

Druk nr 921 - w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie burmistrza 

 

00:47:19.441 --> 00:47:21.963 

Sulechowa. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz chciałby 

 

00:47:22.003 --> 00:47:23.664 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:47:23.705 --> 00:47:25.306 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:47:25.366 --> 00:47:28.128 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:47:40.240 --> 00:47:41.461 

Za 19 radnych. 

 

00:47:41.502 --> 00:47:43.143 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:47:43.163 --> 00:47:44.945 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:47:44.985 --> 00:47:48.428 

Druk nr 922 - w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie burmistrza 

 

00:47:48.468 --> 00:47:51.391 

Sulechowa. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz chciałby 

 

00:47:51.411 --> 00:47:52.452 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:47:52.512 --> 00:47:53.573 

Nie widzę. 

 

00:47:53.613 --> 00:47:55.235 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:47:55.275 --> 00:47:57.957 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:47:57.997 --> 00:48:03.925 

Druk nr 922. 

 

00:48:04.925 --> 00:48:06.705 
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Za 19 radnych. 

 

00:48:06.765 --> 00:48:09.686 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:48:09.726 --> 00:48:11.027 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:48:11.107 --> 00:48:14.647 

Druk nr 923 - w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:48:14.687 --> 00:48:19.109 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi z dnia 5 listopada 

 

00:48:19.169 --> 00:48:21.549 

2024 wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

00:48:21.589 --> 00:48:23.890 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:48:23.910 --> 00:48:24.970 

w tym punkcie? 

 

00:48:24.990 --> 00:48:26.991 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:48:27.051 --> 00:48:29.771 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:48:29.831 --> 00:48:34.819 

Druk nr 923. 

 

00:48:35.819 --> 00:48:37.579 

Za 19 radnych. 

 

00:48:37.619 --> 00:48:40.821 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:48:40.861 --> 00:48:42.122 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:48:42.162 --> 00:48:46.105 

Druk nr 924 - w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu 

 

00:48:46.125 --> 00:48:49.547 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim skarg 

z dnia 5 listopada 

 

00:48:49.828 --> 00:48:52.950 

2024 wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

00:48:52.970 --> 00:48:55.251 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:48:55.271 --> 00:48:56.272 

w tym punkcie? 

 

00:48:56.312 --> 00:48:57.693 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:48:57.753 --> 00:49:00.475 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:49:00.515 --> 00:49:04.573 

Druk nr 924. 

 

00:49:04.573 --> 00:49:06.254 

Za 19 radnych. 

 

00:49:06.314 --> 00:49:09.475 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:49:09.495 --> 00:49:10.775 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:49:10.815 --> 00:49:14.256 

Druk nr 926 - w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości 

 

00:49:14.296 --> 00:49:17.718 

w trybie bezprzetargowym oraz udzielenia bonifikat 

od ceny sprzedaży 

 

00:49:17.738 --> 00:49:18.998 

nieruchomości. 

 

00:49:19.038 --> 00:49:21.279 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:49:21.299 --> 00:49:22.600 

w tym punkcie? 

 

00:49:22.640 --> 00:49:24.140 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 
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00:49:24.180 --> 00:49:27.641 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:49:27.701 --> 00:49:40.386 

Druk nr 926. 

 

00:49:41.106 --> 00:49:42.746 

Bardzo... 19 radnych za. 

 

00:49:42.786 --> 00:49:44.407 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:49:44.427 --> 00:49:46.467 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:49:46.527 --> 00:49:49.828 

Druk nr 927 - w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości 

 

00:49:49.888 --> 00:49:52.388 

do gminnego zasobu nieruchomości gminy 

Sulechów. 

 

00:49:52.428 --> 00:49:54.649 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:49:54.669 --> 00:49:57.250 

w tym punkcie? 

 

00:49:57.310 --> 00:50:03.251 

Bardzo proszę. 

 

00:50:03.291 --> 00:50:08.112 

Tak, Panie burmistrzu. 

 

00:50:08.152 --> 00:50:09.453 

Tu mamy... A jeszcze radny... 

 

00:50:09.533 --> 00:50:11.155 

- Tu jest... Tu jest... Tu jest podpowiedź, 

 

00:50:11.215 --> 00:50:13.897 

że jest błąd, jest 'odpłatnego', 'nieodpłatnego' 

 

00:50:13.957 --> 00:50:16.119 

tam powinno zostać to poprawione. 

 

00:50:16.139 --> 00:50:19.602 

- W sprawie 'odpłatnego' jest. 927. 

 

00:50:19.602 --> 00:50:29.191 

- W uchwale mamy, tylko tam się wyświetlało 

inaczej. 

 

00:50:32.862 --> 00:50:34.904 

- Ja mam przed sobą druk nr 927. 

 

00:50:34.904 --> 00:50:36.644 

- Dobrze, sygnalizuję, Panie przewodniczący, 

 

00:50:36.664 --> 00:50:39.926 

tylko, żeby nie było rozbieżności w dokumentach, 

 

00:50:39.986 --> 00:50:42.548 

więc jeśli tam już jest zmienione, to jest okej, ale 

chciałem być pewny. 

 

00:50:43.929 --> 00:50:45.990 

- Gdzie jest? 

 

00:50:46.010 --> 00:50:52.734 

W opisie, ale to nie... 

 

00:50:52.774 --> 00:50:55.836 

Druk jest poprawny. 

 

00:50:55.876 --> 00:50:57.457 

Bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:50:58.874 --> 00:50:59.895 

- Dziękuję, Panie przewodniczący. 

 

00:50:59.935 --> 00:51:01.277 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:51:01.337 --> 00:51:03.239 

Panie burmistrzu, szanowni goście. 

 

00:51:03.299 --> 00:51:07.704 

jest to druk, który również wymaga przynajmniej 

chwili uwagi 

 

00:51:07.765 --> 00:51:11.889 

i na pewno pewnych podziękowań, ponieważ jest to 

znowuż pewne 

 

00:51:11.929 --> 00:51:13.872 

zwieńczenie procesu, który chyba... 

 

00:51:13.932 --> 00:51:15.253 

Panie burmistrzu, Pan mnie poprawi, 
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00:51:15.273 --> 00:51:16.375 

albo się mylę, albo nie. 

 

00:51:17.515 --> 00:51:21.417 

Pięć lat zabiegaliśmy o te nieruchomości. 

 

00:51:21.457 --> 00:51:24.618 

Nasz klub również interpelował w tej sprawie, 

 

00:51:24.698 --> 00:51:27.679 

że jest to fajny i dobry, i właściwy kierunek. 

 

00:51:27.699 --> 00:51:31.820 

Na pewno całe clou sprawy odbywało się za 

zamkniętymi drzwiami. 

 

00:51:31.860 --> 00:51:35.922 

Na pewno były to dyskusje w zaciszu gabinetów. 

 

00:51:35.962 --> 00:51:38.563 

Niemniej dzisiaj możemy jako gmina cieszyć się, 

 

00:51:38.623 --> 00:51:43.805 

że te nieruchomości będą przejęte przez naszą 

gminę, 

 

00:51:43.845 --> 00:51:47.647 

będą przekazane w niedługim czasie dla 

mieszkańców. 

 

00:51:47.707 --> 00:51:50.849 

Tak że w imieniu moim i klubu również chciałbym 

podziękować, 

 

00:51:50.889 --> 00:51:55.251 

że jest to pewien finał ważnego etapu w mojej 

ocenie dla gminy 

 

00:51:55.311 --> 00:51:57.972 

Sulechów. 

 

00:51:58.013 --> 00:52:00.314 

- Dziękuję. 

 

00:52:00.334 --> 00:52:02.735 

Oczywiście trzeba dodać, że zwolenników 

budownictwa komunalnego jest 

 

00:52:02.775 --> 00:52:04.556 

dużo, dużo więcej. 

 

00:52:04.576 --> 00:52:06.477 

W naszej radzie nie tylko wy wnioskowaliście, 

 

00:52:07.068 --> 00:52:09.710 

wielu radnych o tym rozmawiało - nie tylko o 

akademikach, 

 

00:52:09.730 --> 00:52:11.330 

ale szeroko żeśmy rozmawiali o tym, 

 

00:52:11.370 --> 00:52:12.871 

żeby budować. 

 

00:52:12.971 --> 00:52:14.852 

Ja przynajmniej zawsze uważam gdzieś tam, 

 

00:52:14.912 --> 00:52:18.134 

że są gminy gdzie, jak się rozwija budownictwo 

komunalne, 

 

00:52:18.194 --> 00:52:21.676 

to rośnie liczba mieszkańców, a nie spada. 

 

00:52:21.716 --> 00:52:25.858 

To jest pewne narzędzie, które można wykorzystać 

do przyciągania 

 

00:52:25.898 --> 00:52:28.460 

z otoczenia zewnętrznego mieszkańców. 

 

00:52:28.500 --> 00:52:30.221 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:52:32.357 --> 00:52:34.598 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

00:52:34.658 --> 00:52:40.599 

szanowni radni i goście, nie będę powielał słów 

przedmówców, 

 

00:52:40.639 --> 00:52:43.880 

natomiast myślę, że kolejne wyzwanie, 

 

00:52:43.920 --> 00:52:47.420 

dlatego że ten majątek też wymaga nakładów. 

 

00:52:47.520 --> 00:52:51.701 

I liczę, że w przyszłym budżecie pojawią się wnioski 

o to, 

 

00:52:51.721 --> 00:52:54.722 

ażeby zrobić dokumentację na... 

 

00:52:54.782 --> 00:52:57.062 

a może i nawet remont tych obiektów, 
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00:52:57.122 --> 00:52:59.883 

które będą stały tam obok puste. Dziękuję. 

 

00:53:01.471 --> 00:53:03.013 

- Dziękuję. 

 

00:53:03.053 --> 00:53:06.117 

Nie widzę więcej głosów. Panie burmistrzu, dobrze. 

 

00:53:06.137 --> 00:53:07.719 

- Ja się cały czas wyświetlam czy nie? 

 

00:53:08.039 --> 00:53:11.063 

- Myślałem, że to wcześniejsze, ale bardzo proszę. 

 

00:53:11.183 --> 00:53:13.886 

- To ja tytułem tylko do powiedzenia, tak, 

 

00:53:13.926 --> 00:53:15.868 

bo właściwie pan Piotr dużo powiedział. 

 

00:53:15.988 --> 00:53:20.434 

Od roku 2019 prowadziliśmy rozmowy z 

Uniwersytetem Zielonogórskim. 

 

00:53:21.415 --> 00:53:24.217 

Na różnym poziomie i w różnych kontekstach. 

 

00:53:24.257 --> 00:53:28.680 

Jak Państwo wiecie, część nieruchomości w formie 

nieodpłatnej. 

 

00:53:28.740 --> 00:53:31.122 

Ostatecznie otrzymujemy tę nieruchomość, 

 

00:53:31.162 --> 00:53:36.006 

nazwijmy to, niewykończoną i działka jak gdyby 

związana z tamtą 

 

00:53:36.046 --> 00:53:38.948 

nieruchomością, natomiast jeśli chodzi o tę 

zabudowaną, 

 

00:53:39.248 --> 00:53:43.011 

wykończoną, tak, tutaj następuje płatność. 

 

00:53:44.291 --> 00:53:45.352 

To jedno. 

 

00:53:45.412 --> 00:53:46.512 

Natomiast to drugie, Panie Sebastianie, 

 

00:53:46.552 --> 00:53:49.733 

w projekcie budżetu jak gdyby tego jeszcze nie ma, 

 

00:53:49.773 --> 00:53:51.453 

ale też z oczywistych powodów myślę, 

 

00:53:51.493 --> 00:53:53.354 

że to Państwo rozumiecie. 

 

00:53:53.394 --> 00:53:54.614 

Jak będziemy właścicielem i... 

 

00:53:55.694 --> 00:53:59.135 

Bo uchwała - bardzo ważnym krokiem formalnym, 

 

00:53:59.155 --> 00:54:04.056 

natomiast tak na dobrą sprawę akt notarialny 

będzie dla nas 

 

00:54:04.076 --> 00:54:08.497 

rzeczywiście podstawą do tego, żeby mówić o 

możliwości fizycznej 

 

00:54:08.598 --> 00:54:10.038 

zmiany w tamtym zakresie. 

 

00:54:10.798 --> 00:54:16.180 

I dlatego myślę, że do tego momentu nie 

powinniśmy tematu przekładać 

 

00:54:16.240 --> 00:54:19.721 

dalej, bo mieliśmy już różne sytuacje. 

 

00:54:19.761 --> 00:54:22.582 

Doświadczenie pokazuje czasami, że się już 

cieszyliśmy, 

 

00:54:22.602 --> 00:54:26.143 

już się witaliśmy z gąską, a później trwało to jeszcze. 

 

00:54:26.183 --> 00:54:30.224 

Liczymy, że na podstawie aktu notarialnego, 

 

00:54:30.285 --> 00:54:34.006 

kiedy zostaną zweryfikowane wszelkie kwestie 

formalne, 

 

00:54:34.046 --> 00:54:35.746 

będzie już jednoznaczny, że tak powiem, 

 

00:54:35.806 --> 00:54:37.707 

kierunek kolejnego działania. Dziękuję. 
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00:54:38.081 --> 00:54:39.443 

- Dziękuję. 

 

00:54:39.483 --> 00:54:40.644 

Ja tak tu dopytując, VAT-u tutaj nie ma, tak? 

 

00:54:40.744 --> 00:54:42.346 

Czyli to zostało wyjaśnione, tak? 

 

00:54:42.646 --> 00:54:44.167 

- Jest VAT w części. 

 

00:54:44.207 --> 00:54:45.609 

Dotyczący jednej z działek. 

 

00:54:45.649 --> 00:54:47.251 

Jest w uzasadnieniu. 

 

00:54:48.332 --> 00:54:49.953 

12 000 - tutaj pan Wojciech pokazuje. 

 

00:54:49.973 --> 00:54:51.495 

Właśnie to jest 12 337,20 zł. 

 

00:54:53.857 --> 00:54:55.539 

- Czyli nie ma VAT-u. 

 

00:54:55.579 --> 00:54:59.758 

Praktycznie. 

 

00:54:59.798 --> 00:55:01.900 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać jeszcze 

głos w tym 

 

00:55:01.940 --> 00:55:04.742 

punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

00:55:04.782 --> 00:55:06.504 

Druk nr 927. 

 

00:55:06.504 --> 00:55:15.831 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:55:15.871 --> 00:55:18.433 

Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. 

 

00:55:18.473 --> 00:55:19.974 

Za 19 radnych. 

 

00:55:20.014 --> 00:55:21.815 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:55:21.855 --> 00:55:23.217 

Przechodzimy do kolejnego punktu - przerwa. 

 

00:55:23.257 --> 00:55:25.138 

Przerwy ile? 10? 

 

00:55:25.138 --> 00:55:26.158 

15? Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

01:09:31.716 --> 01:09:34.717 

- Bardzo proszę Państwa radnych już o zajęcie 

miejsc. 

 

01:09:34.797 --> 01:09:36.898 

Pytałem, czy potrzeba 10 minut, a widzę, 

 

01:09:36.978 --> 01:09:46.262 

że 20 nie starczy. 

 

01:09:46.302 --> 01:09:50.383 

Szanowni Państwo wznawiam obrady X zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej 

 

01:09:50.403 --> 01:09:51.724 

w Sulechowie IX kadencji. 

 

01:09:51.744 --> 01:09:56.026 

Jesteśmy w punkcie 9 - zapytania sołtysów i 

mieszkańców 

 

01:09:56.066 --> 01:09:58.226 

oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

01:09:58.266 --> 01:10:03.247 

Czy ktoś z sołtysów lub mieszkańców chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

01:10:03.308 --> 01:10:05.971 

Tak patrzę, panie sołtys tam sobie ładnie dyskutują. 

 

01:10:06.011 --> 01:10:11.138 

Może nas trochę by popytały, bo tak szybko idzie. 

 

01:10:11.178 --> 01:10:12.820 

Tak szybko idzie... 

 

01:10:12.860 --> 01:10:20.324 

Tak szybko idzie... 

 

01:10:20.364 --> 01:10:21.745 
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Dobrze, nie widzę... 

 

01:10:21.805 --> 01:10:24.329 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

01:10:24.349 --> 01:10:26.732 

Przechodzimy do punktu 10 - wolne wnioski, 

 

01:10:26.772 --> 01:10:28.715 

informacje oraz dyskusja. 

 

01:10:28.755 --> 01:10:32.420 

Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie - punkt 

 

01:10:32.440 --> 01:10:34.883 

10? Bardzo proszę, Pan radny Przemysław Pokład. 

 

01:10:36.206 --> 01:10:37.347 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:10:37.387 --> 01:10:39.050 

Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni, 

 

01:10:39.090 --> 01:10:42.514 

szanowni Państwo, Panie burmistrzu, zgromadzeni 

goście, 

 

01:10:42.574 --> 01:10:48.261 

pracownicy gminy, chciałbym tutaj zaprosić Państwa 

w swoim imieniu 

 

01:10:48.281 --> 01:10:50.023 

jako przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i 

Ochrony 

 

01:10:50.043 --> 01:10:55.608 

Środowiska, ale także w imieniu członków komisji na 

spotkanie 

 

01:10:55.668 --> 01:10:57.609 

dotyczące bezpieczeństwa w naszej gminie, 

 

01:10:57.629 --> 01:11:04.991 

które ma się odbyć 4 grudnia o godzinie 8:00 w sali 

104. 

 

01:11:04.991 --> 01:11:07.671 

Zapraszam wszystkich, nie tylko członków komisji, 

 

01:11:07.731 --> 01:11:11.032 

ale i radnych, mieszkańców, może osoby 

zainteresowane, 

 

01:11:11.072 --> 01:11:15.533 

Panów burmistrzów, abyśmy tak sobie szerzej 

porozmawiali 

 

01:11:15.573 --> 01:11:16.833 

o kontekście... 

 

01:11:16.893 --> 01:11:18.694 

w kontekście bezpieczeństwa w naszej gminie. 

 

01:11:18.694 --> 01:11:24.000 

Dziękuję bardzo. 4 grudnia. O godzinie 8:00. 

 

01:11:24.037 --> 01:11:28.840 

- 4 grudnia o godzinie 8:00. 

 

01:11:28.840 --> 01:11:30.301 

Będziemy dzisiaj zaproszenia, Panie Bartku, 

 

01:11:30.321 --> 01:11:33.363 

robić i wyślemy je na pewno do dyrektorów szkół, 

 

01:11:33.423 --> 01:11:40.107 

do policji, Komisji Alkoholowej, straży miejskiej i 

będziemy chcieli 

 

01:11:40.167 --> 01:11:42.549 

podyskutować o problemach różnych, 

 

01:11:42.589 --> 01:11:46.352 

które się gdzieś tu pojawiają, bo jak słyszę tutaj od 

pana dyrektora, 

 

01:11:46.432 --> 01:11:48.813 

mamy tutaj ciekawe problemy z narkotykami, 

 

01:11:48.853 --> 01:11:51.846 

nawet fentanyl podobno naszej gminie się pojawił. 

 

01:11:51.906 --> 01:11:53.028 

Nie wiem, czy to prawda, ale... 

 

01:11:56.074 --> 01:12:00.261 

Ale jeżeli tak jest to rzeczywiście, to jest poważna 

sprawa. 

 

01:12:00.542 --> 01:12:01.644 

Panie burmistrzu, bardzo proszę. 

 

01:12:06.615 --> 01:12:11.497 

- Szanowni Państwo, Panie Przemysławie, myślę, 
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01:12:11.537 --> 01:12:14.458 

że dobrze, choćby z racji tego, 

 

01:12:14.498 --> 01:12:18.359 

że okresowo staraliśmy się takie spotkanie 

organizować, 

 

01:12:18.439 --> 01:12:25.141 

i myślę, że dwa punkty dość istotne z punktu 

widzenia bezpieczeństwa 

 

01:12:25.201 --> 01:12:27.902 

to kwestie ustalenia kolejnych działań w zakresie 

monitoringu 

 

01:12:27.962 --> 01:12:30.383 

miejskiego i tych punktów, powiedzmy, 

 

01:12:30.443 --> 01:12:31.544 

kolejnych czarnych punktów. 

 

01:12:31.584 --> 01:12:38.230 

Wiecie Państwo, że my w tym roku dwie lokalizacje 

kolejne będziemy robili. 

 

01:12:38.270 --> 01:12:39.691 

Jesteśmy właściwie w trakcie. 

 

01:12:39.711 --> 01:12:45.116 

Natomiast też miejsca, które są przed nami, 

 

01:12:45.196 --> 01:12:48.499 

będą wymagały na pewno bardzo konkretnego 

ustalenia również zakresu. 

 

01:12:49.639 --> 01:12:53.800 

To jedno. A drugie - no niestety mamy całkiem sporo 

znowu... 

 

01:12:53.840 --> 01:12:56.221 

Jakoś się to jak, nie wiem, sinusoida układa, 

 

01:12:56.281 --> 01:12:58.202 

bo mamy kilka miesięcy dużego spokoju, 

 

01:12:58.242 --> 01:13:01.362 

a później przychodzi miesiąc, kiedy jest bardzo duży 

wandalizm 

 

01:13:01.402 --> 01:13:02.483 

w mieście. 

 

01:13:02.503 --> 01:13:05.223 

No i w ostatnim czasie taki przeżywaliśmy wysyp. 

 

01:13:05.243 --> 01:13:10.545 

Mieliśmy co najmniej kilka zdarzeń, 

 

01:13:10.585 --> 01:13:11.765 

przy których były, mówiąc wprost, 

 

01:13:11.825 --> 01:13:15.546 

straty materialne w majątku gminnym. 

 

01:13:15.586 --> 01:13:17.307 

i mimo że... 

 

01:13:17.347 --> 01:13:20.101 

Mogę tak powiedzieć... 

 

01:13:20.141 --> 01:13:21.943 

Ostatnio zawsze nam się udaje ustalić w sprawce, 

 

01:13:22.064 --> 01:13:25.968 

ale to nie o to chodzi, żeby złapać kogoś, 

 

01:13:26.008 --> 01:13:29.131 

tylko żeby zmieniać tę rzeczywistość, żeby takich 

sytuacji w ogóle 

 

01:13:29.171 --> 01:13:30.332 

nie było. 

 

01:13:30.372 --> 01:13:35.418 

Więc na pewno chciałbym, żebyśmy te elementy 

podczas tego spotkania 

 

01:13:35.478 --> 01:13:37.060 

też poruszyli. 

 

01:13:38.761 --> 01:13:40.843 

I taka informacja może dodatkowa, szanowni 

Państwo. 

 

01:13:40.863 --> 01:13:44.146 

Jutro w ramach takiego projektu zewnętrznego przy 

wykorzystaniu 

 

01:13:44.206 --> 01:13:47.629 

środków zewnętrznych, ale też partnerów 

zewnętrznych, 

 

01:13:47.669 --> 01:13:51.612 

będziemy ustawiać domek dla zapylaczy, 

 

01:13:51.652 --> 01:13:56.436 
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który ma mieć też taki element edukacyjny, 

 

01:13:56.476 --> 01:13:58.638 

skierowany do naszych dzieci i młodzieży. 

 

01:13:58.658 --> 01:14:00.860 

Chcę zaznaczyć przy tej okazji, że to jest, 

 

01:14:00.900 --> 01:14:03.202 

powiedzmy, jakiś początek. 

 

01:14:03.262 --> 01:14:05.104 

Jest to jeden z kilku, który powstanie. 

 

01:14:06.084 --> 01:14:09.887 

Natomiast podkreślam, że też przy zaangażowaniu 

zewnętrznym, 

 

01:14:09.987 --> 01:14:14.570 

nie środków gminnych, i zależy nam bardzo mocno 

na tym drugim 

 

01:14:14.630 --> 01:14:20.033 

elemencie - edukacyjnym, skierowanym do dzieci i 

młodzieży na terenie 

 

01:14:20.053 --> 01:14:24.576 

gminy Sulechów. To nastąpi jutro o godzinie 10:00 w 

Parku Kościuszki. 

 

01:14:25.939 --> 01:14:27.100 

Dziękuję, Panie przewodniczący. 

 

01:14:27.180 --> 01:14:29.661 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan radny Przemysław 

Pokład. 

 

01:14:29.701 --> 01:14:31.222 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:14:31.262 --> 01:14:34.284 

My swego czasu jako Komisja Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska 

 

01:14:34.324 --> 01:14:39.887 

wyznaczyliśmy taką mapę miejsc, gdzie ten 

monitoring powinien być 

 

01:14:39.927 --> 01:14:44.131 

właśnie zamontowany, tak że weźmy to pod uwagę. 

 

01:14:44.151 --> 01:14:48.176 

I ogólnie do radnych mam taką prośbę. 

 

01:14:48.196 --> 01:14:51.360 

Jak będziemy też nad budżetem, trzeba się pochylić 

jednak, 

 

01:14:51.400 --> 01:14:54.264 

zwiększyć budżet na ten monitoring i mam nadzieję, 

 

01:14:54.304 --> 01:14:56.887 

że nie będzie żadnych sprzeciwów, a poparcie. 

Dziękuję bardzo. 

 

01:14:56.907 --> 01:14:58.589 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:14:58.649 --> 01:14:59.991 

Proszę, Pan radny Jacek Światły. 

 

01:15:02.267 --> 01:15:03.928 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

01:15:03.988 --> 01:15:07.809 

szanowna Rado, szanowni goście, odnosząc się 

tutaj, 

 

01:15:07.829 --> 01:15:10.610 

że tak powiem, do przedmówcy i zaproszenie na 

spotkanie takie, 

 

01:15:10.650 --> 01:15:13.731 

jeżeli chodzi o komisję, ja mam nadzieję, 

 

01:15:13.791 --> 01:15:17.472 

że dojdzie w tym roku do spotkania również z 

Komisją ds. 

 

01:15:17.813 --> 01:15:22.499 

Uzależnień Alkoholowych, bo o tym była rozmowa 

wcześniej kiedyś tam, 

 

01:15:22.539 --> 01:15:25.600 

no nie, a mi się wydaje, że problem alkoholowy 

istnieje troszeczkę 

 

01:15:25.640 --> 01:15:26.820 

też w Sulechowie. 

 

01:15:26.860 --> 01:15:30.161 

I mamy te problemy, które gdzieś tam generują, 

 

01:15:30.181 --> 01:15:32.942 

chociażby nawet ulica Lipowa i tak dalej. 
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01:15:33.022 --> 01:15:35.042 

Więc może warto byłoby, że tak powiem, 

 

01:15:35.062 --> 01:15:38.323 

żeby po prostu na to spotkanie również zaprosić 

przedstawicieli 

 

01:15:38.363 --> 01:15:41.000 

szanownej komisji. Dziękuję. 

 

01:15:41.004 --> 01:15:43.805 

- Ja tylko uzupełnię, że tak mówiłem właśnie o tym, 

 

01:15:43.845 --> 01:15:47.048 

że Komisja Alkoholowa też nasza gminna. 

 

01:15:47.148 --> 01:15:48.870 

- Znaczy ja w tym temacie właśnie, że żeśmy 

rozmawiali, 

 

01:15:48.910 --> 01:15:50.552 

że też komisja. Dziękuję. 

 

01:15:50.592 --> 01:15:51.934 

- Dziękuję. 

 

01:15:51.954 --> 01:15:56.381 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

 

01:15:56.421 --> 01:15:59.946 

Nie widzę, zatem przechodzimy do... 

 

01:16:00.006 --> 01:16:02.229 

Widzę, Pan radny Piotr Miszkiewicz. Rzutem na 

taśmę. 

 

01:16:04.155 --> 01:16:07.896 

- Znaczy to należy tylko wyartykułować - to, 

 

01:16:07.956 --> 01:16:11.437 

co powiedział Przemek, mój przedmówca - że fajnie 

by było gdyby 

 

01:16:11.497 --> 01:16:13.258 

frekwencja rady miejskiej była 100%, 

 

01:16:13.278 --> 01:16:15.458 

bo to jest naprawdę ważne spotkanie, 

 

01:16:15.498 --> 01:16:20.660 

które będzie punktem wyjścia na naszą całą 

kadencję - jak my sobie 

 

01:16:20.680 --> 01:16:26.322 

zaplanujemy bezpieczeństwo naszej gminy. 

 

01:16:26.562 --> 01:16:33.264 

- Dziękuję. Pan radny Sebastian Różycki. 

 

01:16:34.042 --> 01:16:35.663 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

01:16:35.783 --> 01:16:40.645 

szanowna Rado, ja przeglądałem wstępnie projekt 

budżetu na przyszły 

 

01:16:40.685 --> 01:16:46.687 

rok i myślę, że to spotkanie 4 grudnia w godzinach 

porannych powinno 

 

01:16:46.727 --> 01:16:49.008 

dać nam też sygnał, czy te środki, 

 

01:16:49.068 --> 01:16:53.190 

które są zaproponowane w tej uchwale, 

 

01:16:53.250 --> 01:16:56.291 

należałoby podzielić w ten właśnie między innymi 

sposób. 

 

01:16:56.351 --> 01:16:58.392 

Tylko tyle. Dziękuję. 

 

01:16:58.412 --> 01:16:59.552 

- Dziękuję. 

 

01:16:59.593 --> 01:17:01.173 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

01:17:01.213 --> 01:17:02.754 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:17:03.976 --> 01:17:08.461 

Punkt 11. 

 

01:17:08.461 --> 01:17:11.264 

Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

01:17:11.304 --> 01:17:12.846 

zrealizowany. 

 

01:17:12.866 --> 01:17:16.170 

Zamykam X sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

kadencji. 


